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Desembre / Diciembre

Compromís sol·licita que es
protegisca el paviment de la
Costera del Barco i el
Carreró dels Gats de les
obres
Després de la recent autorització de diferents
obres en edificis i solars del barri antic de
Benidorm, el regidor de Compromís i portaveu
de Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
demanat al govern local que es prenguen
mesures per protegir el sòl empedrat del
Carreró dels Gats i de la Costera del Barco
quan comencen els treballs d’edificació.

Compromís solicita que se
proteja el pavimento de la
Costera del Barco y el
Carreró dels Gats de las
obras
Tras la reciente autorización de diferentes
obras en edificios y solares del barrio antiguo
de Benidorm, el concejal de Compromís y
portavoz de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, ha pedido al gobierno local que se
tomen medidas para proteger el suelo
empedrado del Carreró dels Gats y de la
Costera del Barco cuando comiencen los
trabajos de edificación.



Bigorra critica la escasa
aportación del último
informe sobre el carril bici
de Benidorm
El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
considera que las soluciones aportadas por el
informe relativo a la implantación del carril bici
en Benidorm sobre dónde ubicar los futuros
carriles bicis "repiten las propuestas
planteadas en el PMUS y, en algunos casos
realizan consideraciones difíciles de aplicar o
que resultan incoherentes". Además, destaca
que el documento ha sido realizado por la
misma empresa que creó el criticado informe
sobre el transporte urbano de la ciudad.

Bigorra critica l’escassa
aportació de l’últim informe
sobre el carril bici de
Benidorm
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
considera que les solucions aportades per
l’informe relatiu a la implantació del carril bici a
Benidorm sobre on ubicar els futurs carrils
bicis “repeteixen les propostes plantejades en
el PMUS i, en alguns casos realitzen
consideracions difícils d’aplicar o que resulten
incoherents”. A més, destaca que el document
ha sigut realitzat per la mateixa empresa que
va crear el criticat informe sobre el transport
urbà de la ciutat.

Aprovat el Pla de Millora
d’Aigües Residuals de
Benidorm, proposat per
Compromís
Per unanimitat el ple de Benidorm s’ha
aprovat la moció de Compromís Los Verdes
per crear un Pla Director del Cicle Integral de
l’Aigua, que inclou un Pla de Millora de les
Aigües Residuals i Pluvials, com així
demanava el departament d’Enginyeria de
l’Ajuntament en un informe de maig de 2015.
El regidor de Compromís i portaveu del grup
municipal, Josep Bigorra, considera que este

Aprobado el Plan de Mejora
de Aguas Residuales de
Benidorm, propuesto por
Compromís
Por unanimidad el pleno de Benidorm ha
aprobado la moción de Compromís Los
Verdes para crear un Plan Director del Ciclo
Integral del Agua, que incluye un Plan de
Mejora de las Aguas Residuales y Pluviales,
como así pedía el departamento de Ingeniería
del Ayuntamiento en un informe de mayo de
2015. El concejal de Compromís y portavoz
del grupo municipal, Josep Bigorra, considera



pla “ha de donar resposta als problemes de
conductivitat de l’aigua, provocats per la
concentració de sals, que tenen les aigües
residuals de la nostra ciutat i que poden
afectar mediambientalment i econòmicament
a la nostra ciutat”.

que este plan "debe dar respuesta a los
problemas de conductividad del agua,
provocados por la concentración de sales, que
tienen las aguas residuales de nuestra ciudad
y que pueden afectar medioambiental y
económicamente en nuestra ciudad ".

Bigorra: "El PP permite que
Benidorm pierda dinero con
las autorizaciones de los
cursos del ‘Palau
d’Esports’"
El Ayuntamiento de Benidorm autorizó vía
decreto que personas externas a la
administración pudieran impartir diferentes
cursos en el ‘Palau d’Esports L'Illa’ de
Benidorm. El concejal de Compromís y
portavoz de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, ha criticado en rueda de prensa que
el gobierno local está permitiendo "una
contratación encubierta" sin cumplir ni los
horarios autorizados, ni las salas permitidas y,
por tanto, permitiendo que la Ayuntamiento
cobre mucho menos por el uso de las
instalaciones municipales deportivas de todos
y de todas.

Bigorra: “El PP permet que
Benidorm perda diners amb
les autoritzacions del cursos
del Palau d’Esports”
L’Ajuntament de Benidorm va autoritzar via
decret que persones externes a l’administració
pogueren impartir diferents cursos en el Palau
d’Esports L’Illa de Benidorm. El regidor de
Compromís i portaveu de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, ha criticat en roda de
premsa que el govern local està permetent
“una contractació encoberta” sense complir ni
els horaris autoritzats, ni les sales permeses i,
per tant, permetent que l’Ajuntament cobre
molt menys per l’ús de les instal·lacions
municipals esportives de tots i de totes.



Compromís pregunta pel
retard de la convocatòria del
‘Passeig dels artistes’ de
Benidorm

El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
sol·licita que es pose en marxa la
convocatòria per participar en el ‘Passeig dels
artistes’ de Benidorm, que enguany encara no
s’ha convocat. A més, ha demanat que es
publicite convenientment el registre d’artites
de la ciutat, creat en març a instàncies d’una
moció aprovada del propi grup municipal
perquè Benidorm compte amb un llistat de
persones que es dediquen a les arts i en puga
fer ús en exposicions, actuacions i altres
esdeveniments que organitze.

Compromís pregunta por el
retraso de la convocatoria
del 'Paseo de los artistas' de
Benidorm
El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
solicita que se ponga en marcha la
convocatoria para participar en el 'Paseo de
los artistas' de Benidorm, que este año aún no
se ha convocado. Además, pidió que se
publicite convenientemente el registro de
artitas de la ciudad, creado en marzo a
instancias de una moción aprobada del propio
grupo municipal para que Benidorm cuente
con un listado de personas que se dedican a
las artes y se pueda hacer uso en
exposiciones, actuaciones y otros eventos que
organice.



Compromís reclama que es
convoque el Patronat de la
Fundació de Turisme de
Benidorm
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
després de preguntar durant un mes en
comissió informativa per la data de la pròxima
reunió del Patronat de la Fundació de Turisme
de Benidorm, ha instat a que es convoque
abans de Nadal esta reunió. El regidor ha
criticat que el regidor de Turisme no haja
sabut informar al respecte durant totes les
setmanes que se li ha preguntat.

Compromís reclama que se
convoque el Patronato de la
Fundación de Turismo de
Benidorm
El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
después de preguntar durante un mes en
comisión informativa por la fecha de la
próxima reunión del Patronato de la
Fundación de Turismo de Benidorm, instó a
que se convoque antes de Navidad esta
reunión. El concejal ha criticado que el
concejal de Turismo no haya sabido informar
al respecto durante todas las semanas que se
le ha preguntado.

Bigorra: “El PP seguix
gestionant de forma
irregular la cavalcada de
Reis”
Si l’any passat les despeses de la Cavalcada
de Reis, englobats en el concepte ‘BeniNadal’
van ser aprovades sense fiscalització prèvia,
enguany la gestió també torna a ser dubtosa.
El regidor de Compromís i portaveu del grup
municipal de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, ha tornat a demanar la dimissió del
regidor de Festes pel que considera “una
gestió tramposa perquè tornen a fer-se càrrec
els mateixos que l’any passat”.

Bigorra: "El PP sigue
gestionando de forma
irregular la cabalgata de
Reyes"
Si el año pasado los gastos de la Cabalgata
de Reyes, englobados en el concepto
'BeniNadal' fueron aprobados sin fiscalización
previa, este año la gestión también vuelve a
ser dudosa. El concejal de Compromís y
portavoz del grupo municipal de Compromís
Los Verdes, Josep Bigorra, ha vuelto a pedir
la dimisión del concejal de Fiestas por lo que
considera "una gestión tramposa para que
vuelvan a hacerse cargo los mismos que el
año pasado".



Ni rastro de la regulación de
las hamacas y sombrillas sin
utilización en las playas de
Benidorm
Tres meses después de que se aprobara en el
pleno, a raíz de una moción de Compromís
Los Verdes, que se estudie la modificación de
la ordenanza de playas de Benidorm para que
recoja la regulación y sanción de las hamacas
y sombrillas que se dejan abandonados en las
playas, nada se ha hecho al respecto. El
concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, critica
la dejadez del gobierno local y la falta de
respuesta al respecto.

Ni rastre de la regulació de
les hamaques i para-sols
sense utilització a les
platges de Benidorm
Tres mesos després que s’aprovara en el ple,
arran d’una moció de Compromís Los Verdes,
que s’estudie la modificació de l’ordenança de
platges de Benidorm perquè s’arreplegue la
regulació i sanció de les hamaques i para-sols
que es deixen abandonats en les platges, res
s’ha fet al respecte. El regidor de Compromís i
portaveu de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, critica la deixadesa del govern local i
la falta de resposta al respecte.

Novembre / Noviembre

Compromís aconseguix que
el ple aprove la rehabilitació
del Parc de l’Aigüera
El ple va aprovar per unanimitat la proposta
per rehabilitar el Parc de l’Aigüera de
Benidorm que va presentar el regidor de
Compromís i portaveu del grup municipal de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra. Així el
ple es compromet a pressupostar per a 2017
el projecte de rehabilitació del sòl, elements

Compromís consigue que el
pleno apruebe la
rehabilitación del Parque de
l'Aigüera
El pleno aprobó por unanimidad la propuesta
para rehabilitar el Parque de l'Aigüera de
Benidorm que presentó el concejal de
Compromís y portavoz del grupo municipal de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra. Así el
pleno se compromete a presupuestar para



decoratius i elements funcionals del Parc i a
què s’acabe en com a màxim tres anys.
També es van aprovar les mocions del grup
per instar a la Diputació a què concedisca les
inversions a municipis de manera objectiva, la
proposta per crear camins segurs escolars a
Benidorm i el Pla contra la LGTBFòbia,
sol·licitat pel grup municipal fa un any. Per
contra no es va aprovar la moció que
demanava una consulta per conéixer la
ubicació definitiva del mercadet.

2017 el proyecto de rehabilitación del suelo,
elementos decorativos y elementos
funcionales del Parque y a que se acabe en
un máximo de tres años. También se
aprobaron las mociones del grupo para instar
a la Diputación a que conceda las inversiones
en municipios de manera objetiva, la
propuesta para crear caminos seguros
escolares en Benidorm y el Plan contra la
LGTBfobia, solicitado por el grupo municipal
hace un año. Por el contrario no se aprobó la
moción que pedía una consulta para conocer
la ubicación definitiva del mercadillo

Compromís per Benidorm
también pide una
distribución objetiva de los
fondos de la Diputación
De igual manera que otros colectivos de
Compromís de la Marina Baixa, como la Nucia
o Callosa d'en Sarrià, el concejal de
Compromís y portavoz de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, ha pedido vía moción
para el próximo pleno de Benidorm porque se
inste a la Diputación de Alicante que realice
una distribución objetiva de los fondos que
destina a inversión en los municipios, evitando
así el reparto clientelar por afinidad de color
político.

Compromís per Benidorm
també demana una
distribució objectiva dels
fons de la Diputació
D’igual manera que altres col·lectius de
Compromís de la Marina Baixa, com la Nucia
o Callosa d’en Sarrià, el regidor de
Compromís i portaveu de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, ha demanat via moció
per al pròxim ple de Benidorm perquè s’inste a
la Diputació d’Alacant que realitze una
distribució objectiva dels fons que destina a
inversió en els municipis, evitant així el
repartiment clientelar per afinitat de color
polític.



Compromís demana camins
escolars segurs per als
col·legis de Benidorm

Camins escolars segurs per promoure la
mobilitat sostenible entre xiquets i xiquets i
així facilitar que vagen a l’escola a peu i de
manera autònoma, és a dir, sense
l’acompanyament dels adults. D’això tracta la
moció que el regidor de Compromís i portaveu
de Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
registrat per al pròxim ple. Estos camins
escolars segurs serien dissenyats per
l’Ajuntament de Benidorm, per les AMPAs i
per altres agents socials i educatius de la
ciutat.

Compromís pide caminos
escolares seguros para los
colegios de Benidorm

Caminos escolares seguros para promover la
movilidad sostenible entre niños y niños y así
facilitar que vayan a la escuela a pie y de
manera autónoma, es decir, sin el
acompañamiento de los adultos. De eso trata
la moción que el concejal de Compromís y
portavoz de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, ha registrado para el próximo pleno.
Estos caminos escolares seguros serían
diseñados por el Ayuntamiento de Benidorm,
por las AMPAs y por otros agentes sociales y
educativos de la ciudad..

Compromís solicita que la
iluminación de Navidad
llegue a todos los barrios de
Benidorm
El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, pidió
en comisión informativa que el Ayuntamiento
haga llegar las luces de Navidad a todos los
barrios de la ciudad. Esta petición se ha
realizado después de que el concejal de
Fiestas, a pregunta del propio portavoz,
constestara que la iluminación de las
próximas fiestas navideñas se ubicará en las
calles del centro de la ciudad, la Avenida de
Beniardá y la Avenida de Andalucía. Bigorra
considera que se podría hacer un mínimo
esfuerzo para Poniente, la Cala y el Rincón
también tuvieron iluminación en estas fechas.

Compromís sol·licita que la
il·luminació de Nadal arribe
a tots els barris de Benidorm
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
demanat en comissió informativa que
l’Ajuntament faça arribar els llums de Nadal a
tots els barris de la ciutat. Esta petició s’ha
realitzat després que el regidor de Festes, a
pregunta del propi portaveu, constestara que
la il·luminació de les pròximes festes
nadalenques s’ubicarà als carrers del centre
de la ciutat, l’Avinguda de Beniardà i
l’Avinguda d’Andalusia. Bigorra considera que
es podria fer un mínim esforç perquè Ponent,
la Cala i el Racó també tingueren il·luminació i
decoració en estes dates.



Bigorra: “Alguns recursos al
contracte de platges de
Benidorm es podien haver
evitat”
La contractació actual de la gestió del servici
de Platges ha rebut diferents al·legacions als
plecs que marquen les condicions que les
empreses han de complir. Estos recursos
presentats critiquen els criteris de solvència
que es demanen perquè, al seu parer, limiten
la competència de les empreses que poden
optar a este contracte. El regidor de
Compromís i portaveu de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, ha destacat que estos
recursos donen la raó al grup municipal que
va posar estos i altres peròs, basats en les
apreciacions de la secretaria municipal.

Bigorra: "Algunos recursos
al contrato de playas de
Benidorm se podían haber
evitado"
La contratación actual de la gestión del
servicio de Playas ha recibido diferentes
alegaciones a los pliegos que marcan las
condiciones que las empresas deben cumplir.
Estos recursos presentados critican los
criterios de solvencia que se piden porque, a
su juicio, limitan la competencia de las
empresas que pueden optar a este contrato.
El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
destacó que estos recursos dan la razón al
grupo municipal que puso estos y otros peros,
basados en las apreciaciones de la secretaría
municipal.



Octubre

PP, CBM y C 's evitan que
prospere la moción de
Compromís-LV sobre el
convenio con el colegio Lope
de Vega
La moción del grupo municipal Compromís Los
Verdes para que el gobierno local dé
cumplimiento efectivo al convenio sobre
instalaciones deportivas que se encuentran en
el colegio Lope de Vega y así, entre otras
cuestiones, crear un calendario para la
utilización de los y las benidormenses de estas
pistas, ha sido retirada del orden del día por los
votos de PP, Ciudadanos (C 's) y Ciudadanos
por Benidorm (CBM).

PP, CBM i C’s eviten que
prospere la moció de
Compromís-LV sobre el
conveni amb el col·legi
Lope de Vega
La moció del grup municipal Compromís Los
Verdes perquè el govern local done
compliment efectiu al conveni sobre
instal·lacions esportives que es troben en el
col·legi Lope de Vega i així, entre d’altres
qüestions, crear un calendari per a la
utilització dels benidormers i benidormeres
d’estes pistes, ha sigut retirada de l’ordre del
dia pels vots de PP, Ciudadanos (C’s) i
Ciudadanos por Benidorm (CBM).

El ple votarà les al·legacions
de Compromís a l’Ordenança
de Transparència un any
després de l’aprovació inicial
Un any després que l’Ordenança de
Transparència i Bon Govern s’aprovara
inicialment en el ple de Benidorm, per fi el
govern local portarà al ple de dilluns
l’Ordenança amb les al·legacions que
Compromís Los Verdes i altres van realitzar en
desembre de l’any passat. El regidor de
Compromís i portaveu del grup municipal,
Josep Bigorra, ha recordat les al·legacions
presentades, acceptades majoritàriament, i ha
criticat la lentitud del govern local per realitzar
aquest tràmit.

El pleno votará las
alegaciones de Compromís
a la Ordenanza de
Transparencia un año
después de la aprobación
inicial
Un año después de que la Ordenanza de
Transparencia y Buen Gobierno se aprobara
inicialmente en el pleno de Benidorm, por fin
el gobierno local llevará al pleno del lunes la
Ordenanza con las alegaciones que
Compromís Los Verdes y otros realizaron en
diciembre del año pasado. El concejal de
Compromís y portavoz del grupo municipal,
Josep Bigorra, recordó las alegaciones
presentadas, aceptadas mayoritariamente, y
criticó la lentitud del gobierno local para
realizar este trámite.



Bigorra: "El gobierno de
Benidorm incumple acuerdos
plenarios sobre
transparencia en la
contratación"
En el pleno de junio de 2016 se aprobó por
unanimidad una moción de Compromís Los
Verdes para que los procedimientos
negociados de contratación del Ayuntamiento
de Benidorm pasen antes por comisión
informativa, con los informes correspondientes
de fiscalización y sobre la capacitación de las
empresas invitadas a participar. Entre finales
de septiembre y principios de octubre la Junta
de Gobierno Local ha resuelto dos
contrataciones de este tipo sin cumplir ningún
punto del acuerdo plenario aprobado.

Bigorra: “El govern de
Benidorm incomplix acords
plenaris sobre
transparència en la
contractació”

En el ple de juny de 2016 es va aprovar per
unanimitat una moció de Compromís Los
Verdes perquè els procediments negociats
de contractació de l’Ajuntament de Benidorm
passen abans per comissió informativa, amb
els informes corresponents de fiscalització i
sobre la capacitació de les empreses
convidades a participar. Entre finals de
setembre i principis d’octubre la Junta de
Govern Local ha resolt dos contractacions
d’este tipus sense complir cap punt de l’acord
plenari aprovat.

Compromís pregunta per la
regulació pendent del Museu
Arqueològic de Benidorm
Després d’anunciar la regidora de Patrimoni
Històric que l’any que ve es musealitzarà el
jaciment romà del Tossal de la Cala, el regidor
de Compromís i portaveu de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, pregunta si per tal
objectiu s’utilitzarà el Museu Arqueològic de
Benidorm, que ja havia d’haver regularitzat la
situació, complint així la moció del propi grup
municipal que va ser aprovada en ple fa deu
mesos.

Compromís pregunta por la
regulación pendiente del
Museo Arqueológico de
Benidorm Tras anunciar la concejala
de Patrimonio Histórico que el próximo año
se musealizará el yacimiento romano del
Tossal de la Cala, el concejal de Compromís
y portavoz de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, pregunta si para tal objetivo se
utilizará el Museo Arqueológico de Benidorm,
que ya debía haber regularizado la situación,
cumpliendo así la moción del propio grupo
municipal que fue aprobada en pleno hace
diez meses.



Bigorra: "Nos enteramos por
rueda de prensa de los
presupuestos participativos
de Benidorm"
La semana pasada, el concejal de Compromís
y portavoz del grupo municipal Compromís Los
Vedas, Josep Bigorra, pidió en comisión de
Hacienda que se informara sobre las
propuestas presentadas a los presupuestos
participativos. Hoy lunes reiteró la misma
petición en idéntica comisión y tampoco ha
obtenido una respuesta. En cambio, en la
rueda de prensa posterior, convocada por la
concejalía de Participación Ciudadana, sí se ha
facilitado la información que pedía el concejal.

Bigorra: “Ens assabentem
per roda de premsa dels
pressupostos participatius
de Benidorm”
La setmana passada, el regidor de
Compromís i portaveu del grup municipal
Compromís Los Vedes, Josep Bigorra, va
demanar en comissió d’Hisenda que
s’informara sobre les propostes presentades
als pressupostos participatius. Hui dilluns ha
reiterat la mateixa petició en idèntica
comissió i tampoc ha obtingut una resposta.
En canvi a la roda de premsa posterior,
convocada per la regidoria de Participació
Ciutadana, sí que s’ha facilitat la informació
que demanava el regidor.

Ni rastre dels passos de
vianants projectats en la
rotonda de Jaume I
Vuit mesos fa que es va obrir al trànsit la part
baixa de l’avinguda Jaume I de Benidorm
després de les obres i encara no s’han realitzat
els passos de vianants projectats al voltant de
la rotonda de davant del local de la coneguda
hamburgueseria. El regidor de Compromís i
portaveu del grup municipal Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, ha tornat a demanar
que es realitzen, davant de les nombroses
persones que creuen perillosament per esta
zona.

Ni rastro de los pasos de
peatones proyectados en la
rotonda de Jaime I
Ocho meses hace que se abrió al tráfico la
parte baja de la avenida Jaume I de
Benidorm tras las obras y aún no se han
realizado los pasos de peatones proyectados
alrededor de la rotonda de delante del local
de la conocida hamburguesería. El concejal
de Compromís y portavoz del grupo
municipal Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, ha vuelto a pedir que se realicen,
ante las numerosas personas que cruzan
peligrosamente por esta zona.



Bigorra pide que Benidorm
impulse el 'Voluntariat pel
Valencià'
El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
presentado en rueda de prensa una moción
para el próximo pleno para que el
Ayuntamiento impulse la difusión y uso del
valenciano mediante el programa 'Voluntariat
pel valencià'. Además, ha criticado que el
Ayuntamiento de Benidorm no cumple sus
compromisos al respecto de la difusión y el uso
de la lengua propia de los valencianos, ni a
nivel interno ni entre la ciudadanía de
Benidorm.

Bigorra demana que
Benidorm impulse el
‘Voluntariat pel Valencià’
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
presentat en roda de premsa una moció per
al pròxim ple perquè l’Ajuntament impulse la
difusió i ús del valencià mitjançant el
programa ‘Voluntariat pel valencià’. A més,
ha criticat que l’Ajuntament de Benidorm no
complix els seus compromisos al respecte de
la difusió i l’ús de la llengua pròpia dels
valencians, ni a nivell intern ni entre la
ciutadania de Benidorm .

Setembre / Septiembre

El centre social Tanit de
Benidorm encara no obri de
vesprada
El passat mes de març el regidor de
Compromís i portaveu del grup municipal de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, va
presentar una sol·licitud per escrit perquè el
centre social Tanit de la Cala de Benidorm
tinguera un conserge en torn de vesprada, de

El centro social Tanit de
Benidorm todavía no abre
por la tarde
El pasado mes de marzo el concejal de
Compromís y portavoz del grupo municipal de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
presentó una solicitud por escrito para que el
centro social Tanit de la Cala de Benidorm
tuviera un conserje en turno de tarde, de



manera que les instal·lacions pogueren obrir
també en torn vespertí. A dia de hui, després
de l’estiu i que tots els centres recuperen el
seu horari habitual, és l’únic centre que no té
servici de vesprada.

modo que las instalaciones pudieran abrir
también en turno vespertino. A día de hoy,
después del verano y que todos los centros
recuperen su horario habitual, es el único
centro que no tiene servicio de tarde.

Compromís critica que el
Ayuntamiento minimiza la
prevención contra el cáncer
de los funcionarios
El pasado mes de febrero el concejal de
Compromís y portavoz de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, solicitó por escrito al
departamento de Personal del Ayuntamiento
de Benidorm que se incluyera una prueba de
los marcadores para la detección del cáncer
en los reconocimientos médicos de los
trabajadores y trabajadoras del Ayuntamiento,
ya que la prevención siempre es más barata
que la curación. Al final, la empresa
encargada de las pruebas médicas sólo
contempla la posibilidad de estas pruebas a
20 funcionarios de los más de 700 de la
pantilla actual.

Compromís critica que
l’Ajuntament minimitza la
prevenció contra el càncer
dels funcionaris
El passat mes de febrer el regidor de
Compromís i portaveu de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, va sol·licitar per escrit
al departament de Personal de l’Ajuntament
de Benidorm que s’incloguera una prova dels
marcadors per a la detecció del càncer en els
reconeixements mèdics dels treballadors i
treballadores de l’Ajuntament, ja que la
prevenció sempre és més barata que la
curació. A la fi, l’empresa encarregada de les
proves mèdiques només contempla la
possibilitat d’estes proves a 20 funcionaris
dels més de 700 de la pantilla actual.



PP, CBM i C’s eviten que
prospere la moció de
Compromís-LV perquè
Benidorm tinga zones
d’aparcament per a
residents
Ni la creació d’una zona taronja únicament per
a residents empadronats a Benidorm dins de
la zona blava existent, ni l’ampliació d’horaris
pels quals els veïns i veïnes que tenen targeta
de resident poden aparcar sense pagar en la
zona d’estacionament limitat, com proposava
mitjançant una moció del portaveu de
Compromís Los Verdes i regidor de
Compromís, Josep Bigorra, es posaran en
marxa. Els vots de PP, Ciudadanos (C’s) i
Ciudadanos por Benidorm (CBM) han votat en
bloc a favor la retirada del punt del l’ordre del
dia del ple de setembre.

PP, CBM y C's evitan que
prospere la moción de
Compromís-LV para que
Benidorm tenga zonas de
aparcamiento para
residentes
Ni la creación de una zona naranja
únicamente para residentes empadronados en
Benidorm dentro de la zona azul existente, ni
la ampliación de horarios por los que los
vecinos y vecinas que tienen tarjeta de
residente pueden aparcar sin pagar en la zona
de estacionamiento limitado, como proponía
mediante una moción del portavoz de
Compromís Los Verdes y concejal de
Compromís, Josep Bigorra, se pondrán en
marcha. Los votos de PP, Ciudadanos (C's) y
Ciudadanos por Benidorm (CBM) han votado
en bloque a favor la retirada del punto del
orden del día del pleno de septiembre.



Bigorra pide explicaciones
al gobierno de Benidorm
sobre la posible falta de
continuidad del servicio del
Palau
En el pleno extraordinario de 7 de septiembre
se resolvió el contrato de gestión de los
servicios del Palacio de Deportes ‘l’Illa’ de
Benidorm. Más allá del desalojo de la
empresa actual por numerosos
incumplimientos del contrato, se acordó la
creación de una comisión para dilucidar qué
servicios podía asumir el Ayuntamiento y
cuáles debían externalizar. Los informes de la
comisión ponen en duda la continuidad de los
cursos deportivos e, incluso, recomiendan el
cierre temporal del Palau. El concejal de
Compromís y portavoz de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, pide "explicaciones
urgentes" a la concejala de Deportes para
saber qué pasará con los servicios del Palau.

Bigorra demana
explicacions al govern de
Benidorm sobre la possible
falta de continuïtat del
servici del Palau
En el ple extraordinari de 7 de setembre es va
resoldre el contracte de gestió dels servicis
del Palau d’Esports l’Illa de Benidorm. Més
enllà del desallotjament de l’empresa actual
per nombrosos incompliments del contracte,
es va acordar la creació d’una comissió per
dilucidar quins servicis podia assumir
l’Ajuntament i quins s’havien d’externalitzar.
Els informes de la comissió posen en dubte la
continuïtat dels cursos esportius i, fins i tot,
recomanen el tancament temporal del Palau.
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
demana “explicacions urgents” a la regidora
d’Esports per saber què passarà amb els
servicis del Palau.

El Pla d’Accessibilitat de
Benidorm oblida alguns
carrers
En el mes d’abril el grup municipal Compromís
Los Verdes va sol·licitar millores
d’accessibilitat en diferents passos de
vianants i carrers de Benidorm. Ara que s’han
iniciat les actuacions del Pla local
d’Accessibilitat s’ha comprovat que no es
rebaixaran les voreres d’alguns llocs indicats.
El regidor de Compromís i portaveu del grup
municipal, Josep Bigorra, reclama que
s’atenguen totes les actuacions demanades.

El Plan de Accesibilidad de
Benidorm olvida algunas
calles
En el mes de abril el grupo municipal
Compromís Los Verdes solicitó mejoras de
accesibilidad en diferentes pasos de peatones
y calles de Benidorm. Ahora que se han
iniciado las actuaciones del Plan local de
Accesibilidad se ha comprobado que no se
rebajarán las aceras de algunos lugares
indicados. El concejal de Compromís y
portavoz del grupo municipal, José Bigorra,
reclama que se atiendan todas las
actuaciones demandadas.



Compromís pide que el
Ayuntamiento de Benidorm
impulse buenas prácticas
medioambientales a nivel
interno
El concejal de Compromís y portavoz del
grupo municipal de Compromís Los Verdes,
Josep Bigorra, ha enviado una petición por
escrito a la concejalía de Medio Ambiente
para que se implanten buenas prácticas
medioambientales en la organización interna
del Ayuntamiento de Benidorm.
Concretamente se ha solicitado la reducción
de gasto informático con la conexión en red
del hardware que pueda ser compartido, que
las hojas tengan certificación de sostenibilidad
y la digitalización progresiva de documentos.

Compromís demana que
l’Ajuntament de Benidorm
impulse bones pràctiques
mediambientals a nivell
intern
El regidor de Compromís i portaveu del grup
municipal de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, ha adreçat una petició per escrit a la
regidoria de Medi Ambient perquè s’implanten
bones pràctiques mediambientals en
l’organització interna de l’Ajuntament de
Benidorm. Concretament s’ha sol·licitat la
reducció de despesa informàtica amb la
connexió en xarxa del maquinari que puga ser
compartit, que els fulls tinguen certificació de
sostenibilitat i la digitalització progressiva de
documents.

Compromís considera
insuficient el nou carril bus-
bici de Benidorm
El govern local de Benidorm ha inaugurat un
carril bus-bici a l’avinguda Vicente Pérez
Devesa, en un únic sentit entre l’avinguda de
Nicaragua i l’avinguda de Rajadell, que no
suposa ni la meitat de l’extensió de la també
coneguda com a Via Parc. El regidor de
Compromís i portaveu de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, considera “insuficient i
una acció de propaganda” la creació d’este

Compromís considera
insuficiente el nuevo carril
bus-bici de Benidorm
El gobierno local de Benidorm ha inaugurado
un carril bus-bici en la avenida Vicente Pérez
Devesa, en un único sentido entre la avenida
de Nicaragua y la avenida de Rajadell, que no
supone ni la mitad de la extensión de la
también conocida como Vía Parque. El
concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
considera "insuficiente y una acción de



carril “que no soluciona de cap manera els
problemes del transport públic de la ciutat”.

propaganda" la creación de este carril "que no
soluciona en absoluto los problemas del
transporte público de la ciudad".

Bigorra: "El gobierno de
Benidorm se olvida de
proteger el patrimonio
cultural de la ciudad"
El pasado mes de febrero el concejal de
Compromís y portavoz de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, denunció que el mural
de Pedro Delso, que formaba parte de un
monumento que se ubicaba en la plaza
España de Benidorm, estaba abandonado y
en muy mal estado a las puertas del
cementerio nuevo y pedía su protección y
recuperación. Ahora, meses después, la obra
continúa en el mismo estado, sin que el
gobierno local haya hecho nada. Y además, a
su lado también quedan apiladas numerosas
piezas del parque de l'Aigüera.

Bigorra: “El govern de
Benidorm s’oblida de
protegir el patrimoni cultural
de la ciutat”
El passat mes de febrer el regidor de
Compromís i portaveu de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, va denunciar que el
mural de Pedro Delso, que formava part d’un
monument que s’ubicava a la plaça Espanya
de Benidorm, estava abandonat i en molt mal
estat a les portes del cementeri nou i
demanava la seua protecció i recuperació.
Ara, mesos després, l’obra continua en el
mateix estat, sense que el govern local haja
fet res. I a més, al seu costat també resten
apilades nombroses peces del parc de
l’Aigüera.



Bigorra: “Benidorm perd
72.000 euros perquè el
govern del PP no fa els
deures amb les ordenances
fiscals”
El govern local de Benidorm va proposar en
ple de desembre de 2015 que es modificara
l’ordenança fiscal 20 perquè es cobrara una
taxa de cinquanta cèntims per cada
espectador assistent als grans
esdeveniments. La decisió es va quedar sobre
la taula i els grups municipals van fer
al·legacions en el mes de gener, que mai es
van resoldre i per tant mai es va modificar i
aprovar l’ordenança. El regidor de Compromís
i portaveu de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, critica que Benidorm ha perdut
72.500 euros per la desídia del govern
municipal amb l’esmentada ordenança
municipal.

Bigorra: "Benidorm pierde
72.000 euros porque el
gobierno del PP no hace los
deberes con las ordenanzas
fiscales"
El gobierno local de Benidorm propuso en
pleno de diciembre de 2015 que se modificara
la ordenanza fiscal 20 para que se cobrara
una tasa de cincuenta céntimos por cada
espectador asistente a los grandes
acontecimientos. La decisión se quedó sobre
la mesa y los grupos municipales hicieron
alegaciones en el mes de enero, que nunca
se resolvieron y por lo tanto nunca se modificó
y aprobó la ordenanza. El concejal de
Compromís y portavoz de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, critica que Benidorm
ha perdido 72.500 euros por la desidia del
gobierno municipal con la mencionada
ordenanza municipal.

Compromís critica que aún
no se haya reparado la valla
de seguridad del Guillermo
Amor
Cuatro meses después de que el concejal de
Compromís y portavoz del grupo municipal de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
avisara por escrito sobre la necesidad de
reparar una valla entre el frontón de la ciudad
deportiva 'Guillermo Amor' y las vías del
TRAM, y cuando se está procediendo a la
rehabilitación de los campos y pistas
afectadas por los grandes eventos del verano,
la concejalía de Deportes de Benidorm aún no
la ha reparado. Sólo ha limpiado
mínimamente la suciedad que allí se acumula.

Compromís critica que
encara no s’haja reparat la
tanca de seguretat del
Guillermo Amor
Quatre mesos després que el regidor de
Compromís i portaveu del grup municipal de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
avisara per escrit sobre la necessitat de
reparar una tanca entre el frontó de la ciutat
esportiva ‘Guillermo Amor’ i les vies del
TRAM, i quan s’està procedint a la
rehabilitació dels camps i pistes afectades
pels grans esdeveniments de l’estiu, la
regidoria d’Esports de Benidorm encara no
l’ha reparat. Només ha netejat mínimament la
brutícia que allí s’acumula.



Bigorra critica la gestió de
les despeses del Curs
Internacional de Música de
Benidorm
El XXVIII Curs Internacional de Música de
Benidorm, celebrat en juliol, ha justificat a
finals del mes d’agost les seues despeses. A
més de pagar un sou innecessari a assistents
per funcions que normalment realitzen els
funcionaris de la regidoria de Cultura, les
despeses contemplen pagaments duplicats
per allotjament dels professors. El regidor de
Compromís i portaveu de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, ha criticat esta gestió i
ha demanat explicacions al govern de
Benidorm.

Bigorra critica la gestión de
los gastos del Curso
Internacional de Música de
Benidorm
El XXVIII Curso Internacional de Música de
Benidorm, celebrado en julio, ha justificado a
finales del mes de agosto sus gastos. Además
de pagar un sueldo innecesario a asistentes
para funciones que normalmente realizan los
funcionarios de la concejalía de Cultura, los
gastos contemplan pagos duplicados por
alojamiento de los profesores. El concejal de
Compromís y portavoz de Compromís Los
Verdes, José Bigorra, ha criticado esta gestión
y pidió explicaciones al gobierno de Benidorm

.



Bigorra: "Un año después de
aprobarse, aún no se ha
creado el Plan municipal
contra la LGTBfobia"
En el pleno de septiembre de 2015 se aprobó
por unanimidad la moción de Compromís Los
Verdes por la que debía crearse un Plan
municipal contra la LGTBfobia, es decir,
contra el odio y discriminación dirigida a
lesbianas, gays, transexuales y bisexuales. El
concejal de Compromís y portavoz del grupo
municipal, Josep Bigorra, ha criticado que casi
un año después de este acuerdo y a pocos
días de la celebración del Orgullo LGTB de
Benidorm todavía no se haya creado este
plan.

Bigorra: “Un any després
d’aprovar-se, encara no s’ha
creat el Pla municipal contra
la LGTBFòbia”
En el ple de setembre de 2015 es va aprovar
per unanimitat la moció de Compromís Los
Verdes per la qual havia de crear-se un Pla
municipal contra la LGTBFòbia, és a dir,
contra l’odi i discriminació dirigida a lesbianes,
gais, transsexuals i bisexuals. El regidor de
Compromís i portaveu del grup municipal,
Josep Bigorra, ha criticat que quasi un any
després d’este acord i a pocs dies de la
celebració de l’Orgull LGTB de Benidorm
encara no s’haja creat este pla.

Agost / Agosto

Bigorra: “El govern del PP
no ha contestat en tres
mesos preguntes realitzades
en el ple”

“Les preguntes formulades oralment en el
transcurs de la sessió, o presentades per
escrit, seran contestades en la sessió plenària

Bigorra: "El gobierno del PP
no ha contestado en tres
meses preguntas realizadas
en el pleno"
"Las preguntas formuladas oralmente en el
transcurso de la sesión, o presentadas por
escrito, serán contestadas en la sesión
plenaria siguiente, excepto si el interpelado da



següent, excepte si l’interpel·lat dóna resposta
immediata”. Així resa el Reglament Orgànic
Municipal de l’Ajuntament de Benidorm, però
és una normativa que el govern local no està
complint. El regidor de Compromis i portaveu
de Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
afirma que tenen preguntes sense contestar
efectuades en el mes de maig.

respuesta inmediata". Así reza el Reglamento
Orgánico Municipal del Ayuntamiento de
Benidorm, pero es una normativa que el
gobierno local no está cumpliendo. El concejal
de Compromís y portavoz de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, afirma que tienen
preguntas sin contestar efectuadas en el mes
de mayo.

Compromís quiere que
Benidorm se una al sistema
de retorno de envases de la
Generalitat
El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
registró una moción para el próximo pleno
para que el Ayuntamiento de Benidorm
traslade a la Generalitat su apoyo a la
implantación del sistema selectivo de
depósito, devolución y retorno (SDDR) de
envases que quiere impulsar el Consell en los
municipios valencianos, y que, cuando esté en
marcha, dicho sistema también cuente con
Benidorm..

Compromís vol que
Benidorm s’unisca al
sistema de retorn d’envasos
de la Generalitat
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, va
registrar una moció per al pròxim ple perquè
l’Ajuntament de Benidorm trasllade a la
Generalitat el seu suport en la implantació del
sistema selectiu de dipòsit, devolució i retorn
(SDDR) d’envasos que vol impulsar el Consell
en els municipis valencians, i que, quan estiga
en marxa, l’esmentat sistema també compte
amb Benidorm.



Compromís demana
consens i participació en les
accions per millorar el
comerç de Benidorm
Arran de la petició del grup municipal de
Compromís Los Verdes a la regidoria de
comerç de Benidorm perquè fera un estudi de
l’impacte que suposaria la creació d’un futur
centre comercial per a la ciutat, es va
constatar que la regidoria ja disposa des de
l’any 2009 d’una eina per dotar d’una
estratègia comercial a Benidorm, com és el
Pla d’Acció Comercial. A la vista que
l’esmentat Pla mai s’ha posat en marxa ni s’ha
acordat amb el consens de les institucions i
comerciants de la ciutat, el regidor de
Compromís i portaveu del grup municipal,
Josep Bigorra, ha demanat via moció que es
pose en marxa amb la creació de la Comissió
Mixta de seguiment del Pla, contemplada al
mateix i mai reunida.

Compromís pide consenso y
participación en las
acciones para mejorar el
comercio de Benidorm
A raíz de la petición del grupo municipal de
Compromís Los Verdes a la concejalía de
comercio de Benidorm para que hiciera un
estudio del impacto que supondría la creación
de un futuro centro comercial para la ciudad,
se constató que la concejalía ya dispone
desde del año 2009 de una herramienta para
dotar de una estrategia comercial en
Benidorm, como es el Plan de Acción
Comercial. A la vista de que el mencionado
Plan nunca se ha puesto en marcha ni se ha
acordado con el consenso de las instituciones
y comerciantes de la ciudad, el concejal de
Compromís y portavoz del grupo municipal,
Josep Bigorra, pidió vía moción que se ponga
en marcha con la creación de la Comisión
Mixta de seguimiento del Plan, contemplada
en el mismo y nunca reunida.

Compromís propone que
Benidorm divulgue el
Estatuto y el Derecho Foral
Civil valenciano
En la actualidad, la Generalitat ha abierto una
convocatoria de subvenciones para
actividades de las mancomunidades y
ayuntamientos para difundir el Estatuto de
Autonomía y recuperar y divulgar el Derecho
Civil valenciano. Teniendo en cuenta que la

Compromís proposa que
Benidorm divulgue l’Estatut
i el Dret Foral Civil valencià
A l’actualitat, la Generalitat ha obert una
convocatòria de subvencions per a activitats
de les mancomunitats i ajuntaments per
difondre l’Estatut d’Autonomia i recuperar i
divulgar el Dret Civil valencià. Tenint en
compte que la quantia de l’ajuda arribaria fins
al 100% del pressupost, que serviria per dotar
de contingut els espais museístics de



cuantía de la ayuda llegaría hasta el 100% del
presupuesto, que serviría para dotar de
contenido los espacios museísticos de
Benidorm y que se utilizaría para difundir
nuestro marco legal, actual e histórico, el
concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
efectuado esta petición por escrito al gobierno
local.

Benidorm i que s’utilitzaria per difondre el
nostre marc legal, actual i històric, el regidor
de Compromís i portaveu de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, ha efectuat esta
petició per escrit al govern local.

Compromís critica la falta de
manteniment dels parcs i
jardins de Benidorm
Després de quasi un any de pròrroga del
contracte de parcs i jardins, el regidor de
Compromís i portaveu de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, ha criticat que l’actual
concessionària té deficiències sobre el
manteniment de parcs i jardins i sobre la
reposició de diferents exemplars.
Concretament, en el cas de les palmeres és
alarmant, ja que segons tècnics municipals
entre 30 i 40 exemplars no s’han replantat,
malgrat que el contracte actual obliga a fer
estos treballs.

Compromís critica la falta de
mantenimiento de los
parques y jardines de
Benidorm
Después de casi un año de prórroga del
contrato de parques y jardines, el concejal de
Compromís y portavoz de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, ha criticado que la
actual concesionaria tiene deficiencias sobre
el mantenimiento de parques y jardines y
sobre la reposición de diferentes ejemplares.
Concretamente, en el caso de las palmeras es
alarmante, ya que según los técnicos
municipales entre 30 y 40 ejemplares no se
han replantado, a pesar de que el contrato
actual obliga a hacer estos trabajos.



Bigorra: "El gobierno local
pone nuevas papeleras sin
haber regularizado su
mantenimiento"
El pasado mes de marzo el pleno de
Benidorm aprobó por unanimidad la moción
de Compromís Los Verdes para regularizar la
explotación del mantenimiento y de la
publicidad de las papeleras de Benidorm, ya
que desde 2001 no existe ningún convenio ni
contrato al respecto. Ahora, el gobierno del
PP coloca nuevas papeleras, tanto en la calle
Los Arcos como en la calle El Pino, sin haber
formalizado ningún convenio sobre el
mantenimiento de las mismas, como se ha
afirmado en comisión informativa, a pregunta
del portavoz del grupo municipal, Josep
Bigorra.

Bigorra: “El govern local
posa noves papereres sense
haver regularitzat el seu
manteniment”
El passat mes de març el ple de Benidorm va
aprovar per unanimitat la moció de
Compromís Los Verdes per regularitzar
l’explotació del manteniment i de la publicitat
de les papereres de Benidorm, ja que des de
2001 no existeix cap conveni ni contracte al
respecte. Ara, el govern del PP col·loca noves
papereres, tant al carrer ‘Los Arcos’ com al
carrer ‘El Pino’, sense haver formalitzat cap
conveni sobre el manteniment de les
mateixes, com s’ha afirmat en comissió
informativa, a pregunta del portaveu del grup
municipal, Josep Bigorra.



Compromís sol·licita el
condicionament de la
Biblioplatja de Ponent i del
seu entorn
Després de comprovar l'estat de la biblioplatja
situada a la platja de Ponent, situada entre el
Parc d'Elx i el Port, i propera al punt de
platges accessibles, s'ha pogut comprovar
que el cartell informatiu de la mateixa
presenta un estat molt degradat, sobretot, si
es compara amb l'estat perfecte de la
biblioplatja del corresponent a la platja de
Llevant. A més, la superfície del llavapeus que
es troba al costat de l'esmentada biblioplatja
de Ponent, es presenta de color negrós, o bé
pel pas del temps o bé per brutícia. Tenint en
compte les dues queixes, el nostre grup
municipal sol·licita a la regidoria de Platges
que es renove el cartell informatiu de la
biblioplatja de Ponent, amb la col·laboració del
departament de Disseny de l'Ajuntament, i que
s'analitze l'estat de la plataforma de l'esmentat
llavapeus per procedir a la seua neteja o
substitució segons siga la solució més
convenient. El regidor de Compromís i
portaveu de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, ha recalcat que ambdós demandes
“són en benefici dels nostres turistes però
també dels benidormeres i benidormeres que
són els primers que cuidem de la qualitat de
les nostres platges i, per extensió, del
turisme”.

Compromís solicita el
acondicionamiento de la
Biblioplaya de Poniente y de
su entorno
Tras comprobar el estado de la biblioplaya
situada en la playa de Poniente, ubicada entre
el Parque de Elche y el Puerto, y cercana al
punto de playas accesibles, se ha podido
comprobar que el cartel informativo de la
misma presenta un estado muy degradado,
sobre todo, si se compara con el estado
perfecto de la biblioplaya del correspondiente
a la playa de Levante. Además, la superficie
del lavapiés que se encuentra al lado de la
mencionada biblioplaya de Poniente, se
presenta de color negruzco, o bien por el paso
del tiempo o por suciedad. Teniendo en
cuenta las dos quejas, nuestro grupo
municipal solicita a la concejalía de Playas
que se renueve el cartel informativo de la
biblioplaya de Poniente, con la colaboración
del departamento de Diseño del
Ayuntamiento, y que se analice el estado de la
plataforma de dicho lavapiés para proceder a
su limpieza o sustitución según sea la
solución más conveniente. El concejal de
Compromís y portavoz de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, recalcó que ambas
demandas "son en beneficio de nuestros
turistas pero también de los y las
benidormenses que son los primeros que
cuidamos de la calidad de nuestras playas y,
por extensión, del turismo".

Compromís solicita que Compromís sol·licita que



Benidorm se adhiera y
amplíe el mapa interactivo
de recursos sociales de la
Generalitat
El próximo año la Generalitat implementará un
sistema informático de mapeado interactivo, lo
que se denomina SIG (Sistema de
Información Geográfica), en la que se
encontrarán diferentes recursos sociales
referentes a jóvenes, dependientes o víctimas
de violencia de género. El concejal de
Compromís y portavoz de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, solicitó por escrito que
se estudie la creación de un convenio o
acuerdo de gestión con la Generalitat para
utilizar este futuro SIG y que además la
colaboración de ambas administraciones
permita incorporar otros recursos también
interesantes para Benidorm.

Benidorm s’adherisca i
amplie el mapa interactiu de
recursos socials de la
Generalitat
El pròxim any la Generalitat implementarà un
sistema informàtic de mapejat interactiu, el
que es denomina SIG (Sistema d’Informació
Geogràfica), en què es trobaran diferents
recursos socials referents a joves, depenents
o a víctimes de violència de gènere. El regidor
de Compromís i portaveu de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, va sol·licitar per escrit
que s'estudie la creació d'un conveni o acord
de gestió amb la Generalitat per utilitzar
aquest futur SIG i que a més la col·laboració
d'ambdues administracions permeta
incorporar altres recursos també interessants
per a Benidorm.

Bigorra: “El govern de
Benidorm no informa sobre
la gestió de l’Armanello”
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, porta
un mes preguntant cada setmana en comissió
informativa d’Urbanisme sense obtindre cap
resposta sobre les gestions que el govern
local està realitzant sobre l’Armanello, després
que en novembre el ple va aprovar l’anul·lació
del projecte urbanístic i l’estudi de la gestió
directa, gràcies a una esmena del grup
municipal.

Bigorra: "El gobierno de
Benidorm no informa sobre
la gestión de Armanello"
El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, lleva
un mes preguntando cada semana en
comisión informativa de Urbanismo sin
obtener respuesta sobre las gestiones que el
gobierno local está realizando sobre la
Armanello, después de que en noviembre el
pleno aprobó la anulación del proyecto
urbanístico y el estudio de la gestión directa,
gracias a una enmienda del grupo municipal



Juliol / Julio

Las fuentes históricas de
Benidorm se conservarán
gracias a una moción de
Compromís
El pasado lunes el pleno de Benidorm aprobó
por unanimidad una moción del grupo
municipal de Compromís Los Verdes
presentada por el concejal de Compromís y
portavoz del grupo, Josep Bigorra, que insta al
Ayuntamiento a establecer un acuerdo o
convenio de colaboración con los propietarios
de los terrenos en los que se ubican las
Fuentes históricas de Benidorm, es decir, de
Lliriets, balsa de Thous y de Carreres, para
procurar su conservación y mantenimiento.
Además, también se aprobó que el
Ayuntamiento realizara actividades periódicas
promocionales y turísticas y rutas a las citadas
fuentes.

Les fonts històriques de
Benidorm es conservaran
gràcies a una moció de
Compromís
El passat dilluns el ple de Benidorm va
aprovar per unanimitat una moció del grup
municipal de Compromís Los Verdes
presentada pel regidor de Compromís i
portaveu del grup, Josep Bigorra, que insta
l’Ajuntament a establir un acord o conveni de
col·laboració amb els propietaris dels terrenys
en els quals s'ubiquen les Fonts històriques de
Benidorm, és a dir, de Lliriets, bassa de Thous
i de Carreres, per procurar la seua
conservació i manteniment. A més, també es
va aprovar que l’Ajuntament realitzara
activitats periòdiques promocionals i
turístiques i rutes a les citades fonts.



Bigorra: “El Ple de Benidorm
ha rebutjat la nostra petició
de responsabilitats sobre la
gestió del mercadillo”

En el ple de juliol, el regidor de Compromís i
portaveu de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, va presentar una esmena al respecte
de la moció sobre la declaració de la lesivitat
del nou ‘mercadillo’ per dirimir les possibles
responsabilitats polítiques o administratives de
la tramitació de tots els permisos i llicències
sobre la seua implantació a Benidorm, així
com per decidir les possibles sancions que
s'hagen derivat de les corresponents
responsabilitats. Els vots de la majoria del Ple
van impedir la incorporació d’esta esmena i
per tant que es demanaren responsables de la
mala gestió realitzada.

Bigorra: "El Pleno de
Benidorm ha rechazado
nuestra petición de
responsabilidades sobre la
gestión del mercadillo"
En el pleno de julio, el concejal de Compromís
y portavoz de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, presentó una enmienda al respecto
de la moción sobre la declaración de la
lesividad del nuevo mercadillo para dirimir las
posibles responsabilidades políticas o
administrativas de la tramitación de todos los
permisos y licencias sobre su implantación en
Benidorm, así como para decidir las posibles
sanciones que se hayan derivado de las
correspondientes responsabilidades. Los
votos de la mayoría del Pleno impidieron la
incorporación de esta enmienda y por tanto
que se pidieran responsables de la mala
gestión realizada.

Compromís consigue que el
pleno de Benidorm pida la
titularidad autonómica del
conservatorio
El pleno de Benidorm ha aprobado por
unanimidad la moción presentada por el grupo
municipal Compromís Los Verdes para
solicitar a la Conselleria de Educación,

Compromís aconseguix que
el ple de Benidorm demane
la titularitat autonòmica del
conservatori
El ple de Benidorm ha aprovat per unanimitat
la moció presentada pel grup municipal
Compromís Los Verdes per sol·licitar a la
Conselleria d'Educació, Investigació, Cultura i



Investigación, Cultura y Deporte la
incorporación del Conservatorio de música de
Benidorm 'José Pérez Barceló' en la red
autonómica de estos centros, para que pase a
ser de titularidad de la Generalitat. La moción
tendrá en cuenta las consideraciones del
Consejo Escolar por la incorporación de una
enmienda durante la sesión plenaria.

Esport la incorporació del Conservatori de
música de Benidorm 'José Pérez Barceló' a la
xarxa autonòmica d'aquests centres, perquè
passe a ser de titularitat de la Generalitat. La
moció tindrà en compte les consideracions del
Consell Escolar per la incorporació d’una
esmena durant la sessió plenària.

Compromís proposa que
Benidorm cree un pla
estràtegic sobre Turisme
El pròxim ple de dilluns votarà quatre mocions
del grup municipal Compromís Los Verdes.
Una de les que presenta consisteix en què
l’Ajuntament cree un pla estratègic sobre
Turisme, que arreplegue les línies directrius
de la promoció turística elaborades per la
Fundació Visit Benidorm, coordinant-les amb
les accions i indicacions de la Regidoria de
Turisme. L’objectiu del Pla és fixar els grans
objectius turístics de futur del municipi, les
polítiques i les intervencions a realitzar, tant
públiques com privades, per garantir un futur
pròsper per a Benidorm.

Compromís propone que
Benidorm cree un plan
estratégico sobre Turismo
El próximo pleno del lunes votará cuatro
mociones del grupo municipal Compromís Los
Verdes. Una de las que presenta consiste en
que el Ayuntamiento cree un plan estratégico
sobre Turismo, que recoja las líneas
directrices de la promoción turística
elaboradas por la Fundación Visit Benidorm,
coordinando con las acciones e indicaciones
de la Concejalía de Turismo. El objetivo del
Plan es fijar los grandes objetivos turísticos de
futuro del municipio, las políticas y las
intervenciones a realizar, tanto públicas como
privadas, para garantizar un futuro próspero
para Benidorm.

Bigorra: "La empresa del
‘Palau d’Esports’ vuelve a
incumplir el contrato por
falta de mantenimiento"
Mientras aún está abierto el procedimiento de
resolución de contrato con la empresa que
explota la gestión del ‘Palau d’Esports l’Illa de
Benidorm' por diferentes incumplimientos del
contrato, el Ayuntamiento de Benidorm ha
sancionado nuevamente esta semana la
adjudicataria para faltas de mantenimiento en
las calderas, la sala de máquinas y la piscina.
El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
solicitado al gobierno local la resolución
inmediata del contrato ante la reiterada y
continuada en el tiempo falta de
acondicionamiento y mantenimiento del Palau.

Bigorra: “L’empresa del
Palau d’Esports torna a
incomplir el contracte per
falta de manteniment”
Mentre encara està obert el procediment de
resolució de contracte amb l’empresa que
explota la gestió del Palau d’Esports ‘l’Illa de
Benidorm’ per diferents incompliments del
contracte, l’Ajuntament de Benidorm ha
sancionat novament esta setmana
l’adjudicatària per faltes de manteniment a les
calderes, la sala de màquines i la piscina. El
regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
sol·licitat al govern local la resolució
immediata del contracte davant de la reiterada
i continuada en el temps falta de
condicionament i manteniment del Palau.



Compromís demana
bonificacions socials en tots
els cursos de l’Ajuntament
de Benidorm
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
explicat que el grup municipal ha presentat
una moció per al pròxim ple de dilluns en què
se sol·licita que tots els cursos i activitats de
les diferents regidories de l’Ajuntament de
Benidorm tinguen bonificacions fiscals en
base a diferents criteris socials i familiars, ja
que algunes de les ordenances que regulen
els preus dels cursos no tenen cap
bonificació.

Compromís pide
bonificaciones sociales en
todos los cursos del
Ayuntamiento de Benidorm
El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
explicó que el grupo municipal ha presentado
una moción para el próximo pleno del lunes
en que se solicita que todos los cursos y
actividades de las diferentes concejalías del
Ayuntamiento de Benidorm tengan
bonificaciones fiscales en base a diferentes
criterios sociales y familiares, ya que algunas
de las ordenanzas que regulan los precios de
los cursos no tienen ninguna bonificación.

Bigorra: "PP y PSOE no han
velado para que la
ciudadanía pueda usar las
instalaciones deportivas del
Lope de Vega"
Desde 1990, mediante un convenio municipal,
el Ayuntamiento de Benidorm acordó el uso
preferente de las instalaciones deportivas que
existen dentro del colegio Lope de Vega a
este centro educativo. Pero el mismo
convenio también señala que la población

Bigorra: “PP i PSOE no han
vetlat perquè la ciutadania
puga usar les instal·lacions
esportives del Lope de
Vega”
Des de 1990, mitjançant un conveni municipal,
l’Ajuntament de Benidorm va acordar l’ús
preferent de les instal·lacions esportives que
existeixen dins el col·legi Lope de Vega a este
centre educatiu. Però el mateix conveni també
assenyala que la població escolar de



escolar de Benidorm, esté o no adscrita a
dicho centro, puede disfrutar de estas
instalaciones en las jornadas que no haya
actividad escolar. Para lo cual, de acuerdo
con el convenio, había que establecer un
calendario de utilización, cosa que los
diferentes gobiernos de Benidorm no han
puesto nunca en marcha.

Benidorm, estiga o no adscrita a este centre,
pot gaudir d’estes instal·lacions en les
jornades que no hi haja activitat escolar. Per a
la qual cosa, d’acord amb el conveni, calia
establir un calendari d’utilització, cosa que els
diferents governs de Benidorm no han posat
mai en marxa.

Compromís reclama la
reparació de l’aire
condicionat del Saló d’Actes
de Casa del Fester
El regidor de Compromís i portaveu del grup
municipal Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, va reclamar la setmana passada en
comissió informativa la reparació immediata
de l’aire condicionat del Saló d’Actes de Casa
del Fester, en atenció als nombrosos actes i
reunions que s’hi realitzen. A més critica que
s’instal·len altres aparells d’aire condicionat,
com el de la sala de premsa VIP del Palau
d’Esports, abans que realitzar els treballs
necessaris a la Casa del Fester.

Compromís reclama la
reparación del aire
acondicionado del Salón de
Actos de Casa del Fester
El concejal de Compromís y portavoz del
grupo municipal Compromís Los Verdes,
Josep Bigorra, reclamó la semana pasada en
comisión informativa la reparación inmediata
del aire acondicionado del Salón de Actos de
Casa del Fester, en atención a los numerosos
actos y reuniones que se realizan. Además
critica que se instalen otros aparatos de aire
acondicionado, como el de la sala de prensa
VIP del Palacio de Deportes, antes que
realizar los trabajos necesarios en la Casa del
Fester.



Compromís Los Verdes
presenta alegaciones al
Pliego de Parques y
Jardines de Benidorm
Las alegaciones que el grupo municipal
realizará se basan en tres ejes principales:
limitación del periodo de prórroga del contrato,
introducción de cláusulas sociales y
cuestiones medioambientales, y regular el
número de operarios contratar para evitar un
contrato a medida. Así lo ha explicado el
concejal de Compromís y portavoz del grupo
municipal, Josep Bigorra.

Compromís Los Verdes
presentarà al·legacions al
Plec de Parcs i Jardins de
Benidorm
Les al·legacions que el grup municipal
realitzarà es basen en tres eixos principals:
limitació del període de pròrroga del contracte,
introducció de clàusules socials i qüestions
mediambientals, i regular el número d’operaris
a contractar per evitar un contracte a mesura.
Així ho ha explicat el regidor de Compromís i
portaveu del grup municipal, Josep Bigorra.

Compromís critica que
l’Ajuntament cedeix gratis el
quiosc de la Plaça de la
Hispanitat
La Junta de Govern Local de Benidorm del
passat 20 de juny va aprovar la cessió
provisional de l’explotació del quiosc de venda
d’entrades de la Plaça de la Hispanitat (més
coneguda com a Plaça Triangular) a una
empresa a canvi únicament de dos pantalles
de led i del manteniment del quiosc. El regidor
de Compromís i portaveu del grup municipal
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, va
preguntar al voltant de les condicions de la
cessió en Comissió Informativa i, després de
comprovar la documentació, ha criticat que no
s’estableix cap cànon d’explotació.

Compromís critica que el
Ayuntamiento cede gratis el
quiosco de la Plaza de la
Hispanidad
La Junta de Gobierno Local de Benidorm el
pasado 20 de junio aprobó la cesión
provisional de la explotación del quiosco de
venta de entradas de la Plaza de la
Hispanidad (más conocida como Plaza
Triangular) a una empresa a cambio
únicamente de dos pantallas de led y del
mantenimiento del quiosco. El concejal de
Compromís y portavoz del grupo municipal
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
preguntó alrededor de las condiciones de la
cesión en Comisión Informativa y, tras
comprobar la documentación, ha criticado que
no se establece ningún canon de explotación.



Bigorra: "Al gobierno del PP
no le interesa recuperar la
memoria de Benidorm"
En el pleno de junio, celebrado el pasado
lunes se debatió una propuesta presentada
por el concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, para
que Benidorm se adhiriese a la red de
municipios para la puesta en valor por la
Memoria Histórica y así evitar que caigan en
el olvido los acontecimientos de la guerra civil
y el franquismo y conservar el patrimonio de
esta época. Desgraciadamente, la propuesta
no fue aprobada por los votos en contra de
PP, Liberales, CBM y el no adscrito.

Bigorra: “Al govern del PP
no li interessa recuperar la
memòria de Benidorm”

En el ple de juny, celebrat el passat dilluns, es
va debatre una proposta presentada pel
regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
perquè Benidorm s’adherira a la xarxa de
municipis per la posada en valor per la
Memòria Històrica i així evitar que caiguen en
l’oblit els esdeveniments de la guerra civil i el
franquisme i conservar el patrimoni d’esta
època. Malauradament, la proposta no va ser
aprovada pels vots en contra de PP,
Liberales, CBM i el no adscrit.

Juny / Junio

Bigorra: “L’Ajuntament de
Benidorm no ha de
prorrogar el contracte
d’aigua potable i
clavegueram”
El grup municipal Compromís Los Verdes ha
expressat en comissió informativa
extraordinària de règim interior el seu vot en

Bigorra: "El Ayuntamiento
de Benidorm no debe
prorrogar el contrato de
agua potable y
alcantarillado"
El grupo municipal Compromís Los Verdes ha
expresado en comisión informativa
extraordinaria de régimen interior su voto en



contra de prorrogar l’actual contracte de la
gestió d’aigua potable i clavegueram, com així
figurava en la proposta del govern local del
PP.

contra de prorrogar el actual contrato de la
gestión de agua potable y alcantarillado, como
así figuraba en la propuesta del gobierno local
del PP

Compromís reclama la
conservación de la Torre de
les Caletes de Benidorm

El concejal de Compromís y portavoz del
grupo municipal Compromís Los Verdes,
Josep Bigorra, ha enviado una carta a la
Dirección Territorial de Alicante de la
Conselleria de Educación, Investigación,
Cultura y Deportes en la que insta a que se
realice un estudio y a que se tomen medidas
para la protección y conservación de este
Bien de Interés Cultural (BIC) de Benidorm.

Compromís reclama la
conservació de la Torre de
les Caletes de Benidorm
El regidor de Compromís i portaveu del grup
municipal Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, ha enviat una carta a la Direcció
Territorial d’Alacant de la Conselleria
d’Educació, Investigació, Cultura i Esports en
què insta a què es realitze un estudi i a què es
prenguen mesures per a la protecció i
conservació d’este Bé d’Interés Cultural (BIC)
de Benidorm.

Compromís vol uns parcs i
jardins sense glifosat a
Benidorm
El regidor de Compromís i portaveu del grup
municipal Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, ha registrat una moció per al pròxim
ple en què demana que els treballs de
conservació i manteniment dels parcs i jardins
de Benidorm, siga amb l’actual empresa o la
pendent d’adjudicació futura, no utilitzen
herbicides amb glifosat, perquè pot ser perillós

Compromís quiere unos
parques y jardines sin
glifosato en Benidorm
El concejal de Compromís y portavoz del
grupo municipal Compromís Los Verdes,
Josep Bigorra, ha registrado una moción para
el próximo pleno en la que pide que los
trabajos de conservación y mantenimiento de
los parques y jardines de Benidorm, sea con
la actual empresa o la pendiente de
adjudicación futura, no utilicen herbicidas con



per a la salut. Així mateix, ha criticat que
encara no s’haja licitat novament esta
contractació, sobrepassant el màxim de sis
mesos de pròrroga que el Pla d’Ajust preveia.

glifosato, porque puede ser peligroso para la
salud. Asimismo, ha criticado que aún no se
haya licitado nuevamente esta contratación,
sobrepasando el máximo de seis meses de
prórroga que el Plan de Ajuste preveía.

Compromís considera que el
Ayuntamiento de Benidorm
apenas ha hecho nada en 5
años por la promoción del
valenciano
"En una sola página se resumen las acciones
que el Ayuntamiento ha hecho para
promocionar y normalizar el valenciano en
Benidorm desde 2011 y algunas de ellas no
es verdad que se hayan realizado
completamente". Así de contundente ha sido
el concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
respecto a la contestación de la concejalía de
Cultura sobre una pregunta hecha por el
grupo municipal.

Compromís considera que
l’Ajuntament de Benidorm a
penes no ha fet res en 5
anys per la promoció del
valencià

“En una sola pàgina es resumeixen les
accions que l’Ajuntament ha fet per
promocionar i normalitzar el valencià a
Benidorm des de 2011 i algunes d’elles no és
veritat que s’hagen realitzat completament”.
Així de contundent ha sigut el regidor de
Compromís i portaveu de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, respecte a la
contestació de la regidoria de Cultura sobre
una pregunta feta pel grup municipal.

Bigorra manté una reunió
sobre el transport escolar
del Salt de l’Aigua
El regidor de Compromís i portaveu del grup
municipal Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, es va reunir ahir amb inspecció
educativa de la direcció territorial d’Alacant de
la Conselleria d’Educació per traslladar alguns
suggeriments per millorar la implementació del
transport escolar del Salt de l’Aigua de cara al
pròxim curs. Concretament, va plantejar la
aplicació de l’actual decret però amb la
utilització d’un sistema de bitlletatge dels
alumnes.

Bigorra mantiene una
reunión sobre el transporte
escolar del Salto del Agua
El concejal de Compromís y portavoz del
grupo municipal Compromís Los Verdes,
Josep Bigorra, se reunió ayer con inspección
educativa de la dirección territorial de Alicante
de la Conselleria de Educación para trasladar
algunas sugerencias para mejorar la
implementación del transporte escolar del
Salto del Agua de cara al próximo curso.
Concretamente, planteó la aplicación del
actual decreto pero con la utilización de un
sistema de billetaje de los alumnos.



Compromís critica que el
registro municipal de
viviendas aún no contempla
las viviendas privadas
La moción contra los desahucios en
Benidorm, aprobada en pleno de noviembre
de 2014, contemplaba la creación de un
registro municipal de viviendas destinadas a
alquiler social compuesto por casas
municipales, particulares y gestionadas por
entidades financieras. El concejal de
Compromís y portavoz del grupo municipal de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
preguntó en el pleno de noviembre del año
pasado al respecto y la respuesta fue que
estaba en negociaciones. En abril de este
año, a pregunta del mismo en comisión
informativa, se contestó que faltaba un
informe jurídico. Pasan los meses y el registro
de viviendas no está completo.

Compromís critica que el
registre municipal
d’habitatge encara no
contempla les vivendes
privades
La moció contra els desnonaments a
Benidorm, aprovada en ple de novembre de
2014, contemplava la creació d’un registre
municipal d’habitatges destinats a lloguer
social compost per cases municipals,
particulars i gestionades per entitats
financeres. El regidor de Compromís i
portaveu del grup municipal de Compromís
Los Verdes, Josep Bigorra, va preguntar en el
ple de novembre de l’any passat al respecte i
la resposta va ser que s’estava en
negociacions. En abril d’enguany, a pregunta
del mateix en comissió informativa, es va
contestar que faltava un informe jurídic.
Passen els mesos i el registre de vivendes no
està complet.

Bigorra: “L’Ajuntament de
Benidorm torna a ser multat
per la Confederació
Hidrogràfica del Xúquer”
Fa una setmana, la Confederació Hidrogràfica
del Xuquer va sancionar l’Ajuntament de
Benidorm, juntament amb el col·legi Lope de
Vega, per ocupar sense autorització el
barranc Barceló. La multa va ascendir a
65.883,33€, s’imposava la reparació de danys
i prejudicis causats sobre domini públic
hidràulic i l’obligació d’abstindre’s d’ocupar la
zona del barranc per qüestions de seguretat.
Ara la Confederació torna a multar
l’Ajuntament pel Barranc de Foietes.

Bigorra: "El Ayuntamiento
de Benidorm vuelve a ser
multado por la
Confederación Hidrográfica
del Júcar"
Hace una semana, la Confederación
Hidrográfica del Júcar sancionó al
Ayuntamiento de Benidorm, junto con el
colegio Lope de Vega, por ocupar sin
autorización el barranco Barceló. La multa
ascendió a 65.883,33€, se imponía la
reparación de daños y perjuicios causados
sobre dominio público hidráulico y la
obligación de abstenerse de ocupar la zona
del barranco por cuestiones de seguridad.
Ahora la Confederación vuelve a multar al



Ayuntamiento por el Barranco de Foietes.

Maig / Mayo

Compromís pide conciertos
en valenciano en Benidorm

Entre las preguntas y ruegos que el concejal
de Compromís y portavoz del grupo municipal
de Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
realizará el lunes en el pleno ordinario, solicita
que haya conciertos de música en valenciano
entre los grandes eventos de la ciudad en
verano, ya que en la actualidad no se ha
programado ninguno.

Compromís demana
concerts en valencià a
Benidorm
Entre les preguntes i precs que el regidor de
Compromís i portaveu del grup municipal de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
realitzarà dilluns en el ple ordinari, sol·licita
que hi haja concerts de música en valencià
entre els grans esdeveniments de la ciutat a
l’estiu, ja que a l’actualitat no se n’ha
programat cap.

Compromís demana que
Benidorm negocie que el
conservatori siga de gestió
autonòmica
En Junta de Portaveus, el regidor i portaveu
de Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
exposat la situació del conservatori de
Benidorm, de titularitat municipal, que està
intentant passar a ser de gestió autonòmica,
dins de la xarxa de la Generalitat. En eixe

Compromís pide que
Benidorm negocie que el
conservatorio sea de
gestión autonómica
En Junta de Portavoces, el concejal y
portavoz de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, expuso la situación del conservatorio
de Benidorm, de titularidad municipal, que
está intentando pasar a ser de gestión
autonómica, dentro de la red de la Generalitat



sentit, ha proposat a la resta de grups
municipals que l'Ajuntament faça seua esta
reivindicació. També ha sol·licitat que es
realitze una reunió de treball amb les bandes
per sumar veus a esta iniciativa.

En ese sentido, ha propuesto al resto de
grupos municipales que el Ayuntamiento haga
suya esta reivindicación. También ha
solicitado que se realice una reunión de
trabajo con las bandas para sumar voces a
esta iniciativa.

Bigorra critica que la
Comisión sobre
Contaminación Acústica
todavía no se ha reunido
esta legislatura
La ordenanza municipal de Protección contra
la Contaminación Acústica y Vibraciones
establece que la Comisión de Seguimiento
para el Control de la Contaminación Acústica,
órgano técnico de coordinación en las tareas
de prevención, actuación y corrección de
cualquier asunto relacionado con esta
contaminación específica no ha sido ni
siquiera constituida esta legislatura ya que no
se ha procedido siquiera a la designación de
sus miembros. El concejal de Compromís y
portavoz de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, solicita en una moción presentada por
el próximo pleno esta y otras cuestiones para
atender los problemas de ruido de Benidorm.

Bigorra critica que la
Comissió sobre
Contaminació Acústica
encara no s’ha reunit esta
legislatura
L'ordenança municipal de Protecció contra la
Contaminació Acústica i Vibracions estableix
que la Comissió de Seguiment per al Control
de la Contaminació Acústica, òrgan tècnic de
coordinació en les tasques de prevenció,
actuació i correcció de qualsevol assumpte
relacionat amb aquesta contaminació
específica no ha estat ni tan sols constituïda
aquesta legislatura ja que no s'ha procedit ni
tan sols a la designació dels seus membres.
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
sol·licita en una moció presentada per al
pròxim ple aquesta i altres qüestions per
atendre els problemes de soroll de Benidorm.

Sigue sin abrir el Museo
Hort de Colon de Benidorm
Un día después de la celebración del día de
los Museos, pocos motivos de
conmemoración de esta fecha existen en
nuestra ciudad cuando el Hort de Colón
continúa cerrado desde el mes de diciembre,
sin tener ninguna actividad. El concejal de
Compromís y portavoz del grupo municipal de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
criticado esta situación, meses después de
que el propio portavoz denunciara la
infrautilización de los centros museísticos de

Continua sense obrir el
Museu Hort de Colon de
Benidorm
Un dia després de la celebració del dia dels
Museus, pocs motius de commemoració
d’esta data existeixen a la nostra ciutat quan
l’Hort de Colon continua tancat des del mes
de desembre, sense tindre cap activitat. El
regidor de Compromís i portaveu del grup
municipal de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, ha criticat esta situació, mesos
després que el propi portaveu denunciara la



Benidorm. infrautilització dels centres museístics de
Benidorm.

Conselleria d’Educació
licitarà les obres per
eliminar l’amiant del Vasco
Núñez
Com ha pogut saber el regidor de Compromís
i portaveu de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, Conselleria d’Educació licitarà el
projecte d’obres del col·legi Vasco Núñez de
Balboa per eliminar l’amiant del sostre del
gimnàs, la caseta del conserge afectada i, a
més, reparar les dues aules que tenien
badalls i que estaven tancades.

Conselleria de Educación
licita las obras para eliminar
el amianto del Vasco Núñez
Como ha podido saber el concejal de
Compromís y portavoz de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, Conselleria de
Educación licitará el proyecto de obras del
colegio Vasco Núñez de Balboa para eliminar
el amianto del techo del gimnasio, la caseta
del conserje afectada y, además, reparar las
dos aulas que tenían grietas y que estaban
cerradas.

Bigorra critica que el
Ayuntamiento de Benidorm
cambia su agenda cultural a
criterio de una entidad
privada
La XX ‘Mostra de Teatre a l’Ensenyament’,
organizada por la Concejalía de Educación y
anunciada en la programación cultural de
mayo que confecciona la Concejalía de
Cultura, ha cambiado la ubicación de la
representación del viernes 20 de maig del
Salón de Actos de la Ayuntamiento al Aula de

Bigorra critica que
l’Ajuntament de Benidorm
canvia la seua agenda
cultural a criteri d’una entitat
privada
La XX Mostra de Teatre a l’Ensenyament,
organitzada per la Regidoria d’Educació i
anunciada en la programació cultural de maig
que confecciona la Regidoria de Cultura, ha
canviat la ubicació de la representació del
divendres 20 de maig del Saló d’Actes de
l’Ajuntament al Aula de Cultura de la Fundació



Cultura de la Fundación Caja del
Mediterráneo porque una entidad privada
había solicitado el Salón de Actos. El concejal
de Compromís y portavoz del grupo municipal
de Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
criticado la decisión tomada.

Caixa del Mediterrani perquè una entitat
privada havia sol·licitat el Saló d’Actes. El
regidor de Compromís i portaveu del grup
municipal de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, ha criticat la decisió presa.

Compromís demana una Via
Verda per a Benidorm
El regidor de Compromís i portaveu del grup
municipal de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, ha registrat una moció per al pròxim
ple per a transformar els terrenys per on
circulava antigament el Tren de la Marina en
una Via Verda, és a dir, en un camí per a
passejants i per a ciclistes, com ocorre en
altres poblacions.

Compromís solicita una Vía
Verde para Benidorm
El concejal de Compromís y portavoz del
grupo municipal de Compromís Los Verdes,
Josep Bigorra, ha registrado una moción para
el próximo pleno para transformar los terrenos
por donde circulaba antiguamente el Tren de
la Marina en una Vía Verde, es decir, en un
camino para paseantes y para ciclistas, como
ocurre en otras poblaciones.



Bigorra vol més control de la
contractació dels negociats
de l’Ajuntament de
Benidorm
En la contractació pública existeixen diversos
procediments per adjudicar serveis i obres.
Els utilitzats per l’Ajuntament de Benidorm són
l’obert i el negociat sense publicitat. Si bé el
primer té el control previ de la mesa de
contractació i permet la concurrència a
qualsevol empresa, el negociat sense
publicitat no té fiscalització prèvia i possibilita
al govern local triar entre tres empreses, com
a mínim, convocades. L’abús, la falta de
transparència i control d’este últim
procediment per part de l’administració local,
just el contrari que apunten les directives
europees, és el que vol evitar una moció que
presenta el grup municipal Compromís Los
Verdes al pròxim ple.

Bigorra quiere más control
de la contratación de los
negociados del
Ayuntamiento de Benidorm
En la contratación pública existen varios
procedimientos para adjudicar servicios y
obras. Los utilizados por el Ayuntamiento de
Benidorm son el abierto y el negociado sin
publicidad. Si bien el primero tiene el control
previo de la mesa de contratación y permite la
concurrencia a cualquier empresa, el
negociado sin publicidad no tiene fiscalización
previa y posibilita al gobierno local elegir entre
tres empresas, como mínimo, convocadas. El
abuso, la falta de transparencia y control de
este último procedimiento por parte de la
administración local, justo lo contrario que
apuntan las directivas europees, es lo que
quiere evitar una moción que presenta el
grupo municipal Compromís Los Verdes en el
próximo pleno.

Compromís avisa de
desperfectos en la Fuente de
Carreres
Las últimas lluvias han afectado a una de las
fuentes que forma parte del patrimonio
histórico y cultural de Benidorm, como es la
Fuente de Carreres. El techo de la escalera
de acceso de este manantial de agua ha
caído y ha dejado al descubierto parte del
mismo. El concejal de Compromís y portavoz
del grupo municipal de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, ha remitido un escrito
a la concejalía de Patrimonio para que se
salvaguarde la seguridad de la zona y que se
conserve correctamente los bienes culturales
e históricos de nuestra ciudad.

Compromís avisa de
desperfectes a la Font de
Carreres

Les últimes pluges han afectat a una de les
fonts que forma part del patrimoni històric i
cultural de Benidorm, com és la Font de
Carreres. El sostre de l’escala d’accés d’este
brollador d’aigua ha caigut i ha deixat al
descobert part del mateix. El regidor de
Compromís i portaveu del grup municipal de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
remés un escrit a la regidoria de Patrimoni
perquè se salvaguarde la seguretat de la zona
i que es conserve correctament els béns
culturals i històrics de la nostra ciutat.



Compromís alerta de
problemes d’humitat en
l’extensió administrativa
dels Tolls
El regidor de Compromís i portaveu del grup
municipal de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, insta a l’Ajuntament a què actue en
l’Extensió Administrativa d'Els Tolls sobre dos
problemàtiques diferents. En primer lloc,
respecte a problemes d’humitat que hi ha en
una sala de l’extensió, provocat per
l’acumulació de pinotxa i altres residus baix el
terra de l’edifici. I en segon lloc, per crear una
paret de separació que diferencie els
accessos entre la sala que ocupa l’associació
de veïns i la pròpia oficina de l’extensió.

Compromís alerta de
problemas de humedad en la
extensión administrativa de
Els Tolls
El concejal de Compromís y portavoz del
grupo municipal de Compromís Los Verdes,
Josep Bigorra, insta al Ayuntamiento a que
actúe en la Extensión Administrativa de Els
Tolls sobre dos problemáticas distintas. En
primer lugar, respecto a problemas de
humedad que hay en una sala de la
extensión, provocado por la acumulación de
pinocha y otros residuos bajo el suelo del
edificio. Y en segundo lugar, para crear una
pared de separación que diferencie los
accesos entre la sala que ocupa la asociación
de vecinos y la propia oficina de la extensión.



Abril

Compromís Los Verdes
solicita mejoras de
accesibilidad en pasos de
peatones en diferentes
calles de Benidorm
Los concejales del grupo municipal, Josep
Bigorra y Juan García, han enviado una
solicitud a Escena Urbana para que el
departamento rebaje la acera de diferentes
pasos de peatones tanto en la zona de la
Huerta como en la calle Maravall y
alrededores de la calle Ondulada . Asimismo,
también se pide que se suba el paso de
peatones que se encuentra al final de esta
última calle para que los paseantes tengan
más seguridad a la hora de cruzar.

Compromís Los Verdes
sol·licita millores
d’acessibilitat en pasos de
vianants en diferents carrers
de Benidorm
Els regidors del grup municipal, Josep Bigorra
i Juan García, han enviat una sol·licitud a
Escena Urbana perquè el departament
rebaixe la vorera de diferents passos de
vianants tant a la zona de l’Horta com al carrer
Maravall i al voltant del carrer Ondulat. Així
mateix, també es demana que es puge el pas
de vianants que es troba al final d’este últim
carrer perquè els passejants tinguen més
seguretat a l’hora de creuar.



Compromís proposa un
‘Mercat dels mercats’ de
Benidorm a l’aire lliure
Mitjançant un escrit dirigit a la regidoria de
Comerç, el regidor de Compromís i portaveu
del grup municipal de Compromís Los Verdes,
Josep Bigorra, ha proposat la realització d’un
mercat de productes frescos que se celebraria
a l’aire lliure i de forma periòdica, amb la
col·laboració dels mercats de Benidorm. El
objectiu d’esta iniciativa és promocionar els
mercats de la ciutat així com apostar pels
productes de proximitat.

Compromís propone un
'Mercado de los mercados'
de Benidorm al aire libre

Mediante un escrito dirigido a la concejalía de
Comercio, el concejal de Compromís y
portavoz del grupo municipal de Compromís
Los Verdes, José Bigorra, ha propuesto la
realización de un mercado de productos
frescos que se celebraría al aire libre y de
forma periódica , con la colaboración de los
mercados de Benidorm. El objetivo de esta
iniciativa es promocionar los mercados de la
ciudad así como apostar por los productos de
proximidad.



Bigorra: "Benidorm no
puede hacer la vista gorda
en el cumplimiento de la
legalidad urbanística"
El concejal de Compromís y portavoz del
grupo municipal Compromís Los Verdes,
Josep Bigorra, ha explicado en rueda de
prensa que se están realizando movimientos
de tierras para acondicionar obras de
ampliación de un camping situado en la
Avenida Almirante Bernat de Sarriá sin tener
las licencias oportunas, lo que se ha sabido
después de pedir explicaciones por escrito a
la concejalía de Urbanismo. Estos trabajos se
tenían que haber paralizado según el decreto
que el gobierno local emitió el lunes 11 de
abril pero no ha tenido ningún efecto porque la
empresa ha continuado actuando sobre el
terreno.

Bigorra: “Benidom no pot
fer la vista grossa en el
compliment de la legalitat
urbanística”
El regidor de Compromís i portaveu del grup
municipal Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, ha explicat en roda de premsa que
s’estan realitzant moviments de terres per
condicionar obres d’ampliació d’un càmping
situat a l’Avinguda Almirat Bernat de Sarrià
sense tindre les llicències oportunes, cosa que
s’ha sabut després de demanar explicacions
per escrit a la regidoria d’Urbanisme. Estos
treballs s’havien d’haver paralitzat segons el
decret que el govern local va emetre dilluns 11
d’abril però no ha tingut cap efecte perquè
l’empresa ha continuat actuant sobre el
terreny.

Compromís vol que
Benidorm complisca
íntegrament la moció
antidesnonaments
En el ple de 27 d’octubre de 2014 es va
aprovar per unanimitat una moció sobre
mesures per a pal·liar els efectes de les
famílies desnonades. En el ple de novembre
de 2015, el nostre grup municipal va realitzar
diverses qüestions sobre el compliment d’esta
proposta. En eixe sentit, la regidoria de
Benestar Social va contestar que no es podia
complir la introducció de modificacions en les
Ordenances Municipals encaminades a
recollir l’exempció de taxes i impostos a les
persones en risc d’exclusió social pel risc a la
pèrdua del seu habitatge (l’acord quart de
l’esmentada moció) perquè no estava prevista
en una llei estatal. Ara presentem una moció
al pròxim ple per a solucionar-ho.

Compromís quiere que
Benidorm cumpla
íntegramente la moción
antidesahucios
En el pleno de 27 de octubre de 2014 se
aprobó por unanimidad una moción sobre
medidas para paliar los efectos de las familias
desahuciadas. En el pleno de noviembre de
2015, nuestro grupo municipal realizó diversas
cuestiones sobre el cumplimiento de esta
propuesta. En ese sentido, la concejalía de
Bienestar Social contestó que no se podía
cumplir la introducción de modificaciones en
las ordenanzas municipales encaminadas a
recoger la exención de tasas e impuestos a
las personas en riesgo de exclusión social por
el riesgo a la pérdida de su vivienda (el
acuerdo cuarto de dicha moción) porque no
estaba prevista en una ley estatal. Ahora
presentamos una moción al próximo pleno
para solucionarlo.



Compromís critica la
externalización de los
gastos de diseño del
Ayuntamiento de Benidorm
El concejal de Compromís y portavoz del
grupo municipal Compromís Los Verdes,
Josep Bigorra, ha criticado en comisión
informativa que los últimos gastos
relacionados con maquetación y diseño del
Ayuntamiento de Benidorm no hayan sido
encargados al departamento del
Ayuntamiento que se ocupa específicamente
de estos trabajos, sino que se hayan pagado
facturas externas.

Compromís critica la
externalització de les
despeses de disseny de
l’Ajuntament de Benidorm
El regidor de Compromís i portaveu del grup
municipal Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, ha criticat en comissió informativa
que les últimes despeses relacionades amb
maquetació i disseny de l’Ajuntament de
Benidorm no hagen sigut encarregades al
departament de l’Ajuntament que s’ocupa
específicament d’estos treballs, sinó que
s’hagen pagat factures externes.

Compromís proposa una
campanya de reducció de
borses de plàstic en els
comerços de Benidorm
El regidor de Compromís i portaveu del grup
municipal Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, ha explicat que s’ha registrat una
moció per al pròxim ple municipal en que
s’insta a l’Ajuntament de Benidorm a fer una
campanya als comerços que així ho desitgen
de substitució de bosses de plàstic lleugeres i
una campanya informativa i de conscienciació
sobre les conseqüències negatives del seu ús
continuat. La proposta inclou la col·laboració
amb l'Associació Independent de Comerciants
de Benidorm i Província (AICO), que dóna
suport a la proposta, i altres comerciants de la
ciutat.

Compromís propone una
campaña de reducción de
bolsas de plástico en los
comercios de Benidorm
El concejal de Compromís y portavoz del
grupo municipal Compromís Los Verdes,
Josep Bigorra, explicó que se ha registrado
una moción para el próximo pleno municipal
en que se insta al Ayuntamiento de Benidorm
a hacer una campaña a los comercios que así
lo deseen de sustitución de bolsas de plástico
ligeras y una campaña informativa y de
concienciación sobre las consecuencias
negativas de su uso continuado. La propuesta
incluye la colaboración con la Asociación
Independiente de Comerciantes de Benidorm
y Provincia (AICO), que apoya la propuesta, y
otros comerciantes de la ciudad.



Compromís solicita que se
consensúen las actuaciones
del paseo de Poniente
El concejal de Compromís y portavoz del
grupo municipal Compromís Los Verdes,
Josep Bigorra, pidió esta mañana en comisión
informativa de urbanismo que las posibles
actuaciones de restricción del tráfico o
semipeatonalización del Paseo de Poniente
sean consensuadas con los grupos
municipales a través de la Comisión de
Escena Urbana y que además cuenten con
las opiniones de los vecinos, vecinas y
comerciantes de la zona.

Compromís sol·licita que es
consensuen les actuacions
del passeig de Ponent
El regidor de Compromís i portaveu del grup
municipal Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, ha demanat este matí en comissió
informativa de urbanisme que les possibles
actuacions de restricció del trànsit o
semipeatonalització del Passeig de Ponent
siguen consensuades amb els grups
municipals a través de la Comissió d’Escena
Urbana i que a més compten amb les opinions
dels veïns, veïnes i comerciants de la zona.

Compromís denuncia que
l’Ajuntament porta tres
mesos sense servici de
prevenció de riscos laborals
Des que el passat mes de desembre expirara
el contracte amb una empresa de Prevenció
de Riscos Laborals sense pròrroga,
l’Ajuntament de Benidorm ha estat sense
subministrar servici de prevenció de riscos
laborals, tot i que està obligat per llei i malgrat
que els tècnics havien informat prèviament de
la finalització del contracte amb l’empresa que
el proporcionava. A més, la comissió de
sindicats, treballadors i representants de
l’administració que porta el seguiment en este
àmbit no es reunix des d’octubre de 2013,
encara que els seus integrants han demanat
que es convocara.

Compromís denuncia que el
Ayuntamiento lleva tres
meses sin servicio de
prevención de riesgos
laborales
Desde que el pasado mes de diciembre
expirara el contrato con una empresa de
prevención de riesgos laborales sin prórroga,
el Ayuntamiento de Benidorm ha estado sin
suministrar servicio de prevención de riesgos
laborales, aunque está obligado por ley y pese
a que los técnicos habían informado
previamente de la finalización del contrato con
la empresa que lo proporcionaba. Además, la
comisión de sindicatos, trabajadores y
representantes de la administración que lleva
el seguimiento en este ámbito no se reúne
desde octubre de 2013, aunque sus
integrantes han pedido que se convocara.



Bigorra: "Queremos saber si
el PP ha pactado con Ortiz la
tasación de la estación de
autobuses"
Según una información publicada en la
prensa, el Ayuntamiento de Benidorm y
Enrique Ortiz, el empresario propietario de las
construcciones de la Estación de Autobuses
de Benidorm, han llegado a un acuerdo para
que un técnico externo determine el coste de
la obra y así regularizar la situación del
edificio y de su concesión. El concejal de
Compromís y portavoz de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, ha criticado la decisión
unilateral del gobierno local y ha solicitado
una Junta de Portavoces para que se
expliquen estas decisiones, mediante escrito
dirigido a Alcaldía, tal como se había
acordado en la última Junta, celebrada el 21
de marzo, a petición del propio grupo
municipal.

Bigorra: “Volem saber si el
PP ha pactat amb Ortiz la
taxació de l’estació
d’autobusos”
Segons una informació publicada en la
premsa, l’Ajuntament de Benidorm i Enrique
Ortiz, l’empresari propietari de les
construccions de l’Estació d’Autobusos de
Benidorm, han arribat a un acord perquè un
tècnic extern determine el cost de l’obra i així
regularitzar la situació de l’edifici i de la seua
concessió. El regidor de Compromís i
portaveu de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, ha criticat la decisió unilateral del
govern local i ha sol·licitat una Junta de
Portaveus perquè s’expliquen estes decisions,
mitjançant un escrit adreçat a Alcaldia, tal com
s’havia acordat en l’última Junta, celebrada el
21 de març, a petició del propi grup municipal.

Bigorra: “El regidor de
festes ha de deixar el càrrec
per falta de transparència i
mala gestió”
Així de contundent s’ha manifestat en roda de
premsa el regidor de Compromís i portaveu
del grup municipal Compromís Los Verdes,
Josep Bigorra. El motiu per fer estes
afirmacions radica en les despeses ja
justificades de la Cavalcada de Reis, els
informes d’intervenció de les quals critiquen la
falta de pressupostos i veuen difícilment
justificable la tria de les empreses i les

Bigorra: "El concejal de
fiestas debe dejar el cargo
por falta de transparencia y
mala gestión"
Así de contundente se ha manifestado en
rueda de prensa el concejal de Compromís y
portavoz del grupo municipal Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra. El motivo para hacer
estas afirmaciones radica en los gastos ya
justificados de la Cabalgata de Reyes, los
informes de intervención de las cuales critican
la falta de presupuestos y ven difícilmente
justificable la elección de las empresas y las



quantitats contractades. A més, Bigorra
constat que hi ha hagut fraccionament de
factures per a una mateixa empresa en dos
ocasions i gastos que poden indicar tracte de
favor.

cantidades contratadas. Además, Bigorra ha
constado que ha habido fraccionamiento de
facturas para una misma empresa en dos
ocasiones y gastos que pueden indicar trato
de favor.

Març / Marzo

Bigorra reclama los puntos
de recarga eléctrica para
vehículos prometidos en
septiembre
El pasado mes de septiembre, el concejal de
Movilidad, José Ramón González de Zárate,
informó que instalarían un par de puntos de
recarga para vehículos eléctricos en Benidorm
y que podrían estar listos en un mes. Ya que
no ocurrió así, en enero, el concejal de
Compromís y portavoz del grupo municipal de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
preguntó en comisión informativa cuándo
podrían disfrutar los vecinos y vecinas de la
ciudad de estos puntos y de Zárate contestó
"que estarían cuanto antes". Estamos a
finales de marzo y aún no se han instalado.

Bigorra reclama els punts de
recàrrega elèctrica per a
vehicles promesos en
setembre
El passat mes de setembre, el regidor de
Mobilitat, José Ramón González de Zárate, va
informar que s’instal·larien un parell de punts
de recàrrega per a vehicles elèctrics a
Benidorm i que podrien estar llestos en un
mes. Ja que no va ocórrer així, en gener, el
regidor de Compromís i portaveu del grup
municipal de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, va preguntar en comissió informativa
quan podrien gaudir els veïns i veïnes de la
ciutat d’estos punts i de Zárate va contestar
“que estarien com més prompte millor”. Estem
a finals de març i encara no s’han instal·lat.

Compromís sol·licita
clàusules socials en la
contractació municipal de
Benidorm
El regidor de Compromís i portaveu del grup
municipal de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, ha explicat que s’ha presentat una
moció per al pròxim ple municipal perquè les
adjudicacions i contractacions municipals
tinguen en compte criteris de caràcter ètic,
social i solidari, com l’atenció a persones i
col·lectius desafavorits, el màxim respecte pel
medi ambient o la valoració de la igualtat i la
perspectiva de gènere, a més dels criteris
econòmics i tècnics actuals.

Compromís solicita
cláusulas sociales en la
contratación municipal de
Benidorm El concejal de Compromís y
portavoz del grupo municipal de Compromís
Los Verdes, Josep Bigorra, explicó que se ha
presentado una moción para el próximo pleno
municipal para que las adjudicaciones y
contrataciones municipales tengan en cuenta
criterios de carácter ético, social y solidario,
como la atención a personas y colectivos
desfavorecidos, el máximo respeto por el
medio ambiente o la valoración de la igualdad
y la perspectiva de género, además de los
criterios económicos y técnicos actuales.



Bigorra: "El Ayuntamiento
lleva años sin regular la
conservación y la publicidad
de las papeleras"
El concejal de Compromís y portavoz del
grupo municipal de Compromís Los Verdes,
Josep Bigorra, ha criticado en rueda de
prensa que no hay ningún convenio desde
2001 entre el Ayuntamiento de Benidorm y la
empresa Aqualandia ni para el mantenimiento
y conservación de las papeleras ni para la
publicidad que se coloca. Además, tampoco
queda claro cuál es el número de papeleras
existente en la ciudad. "Es incomprensible que
durante años y años los diferentes gobiernos
locales no hayan regulado esta situación, a
pesar de que la propia empresa lo ha pedido
en varias ocasiones por escrito al propio
Ayuntamiento", ha subrayado.

Bigorra: “L’Ajuntament
porta anys sense regular la
conservació i la publicitat de
les papereres”
El regidor de Compromís i portaveu del grup
municipal de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, ha criticat en roda de premsa que no
hi ha cap conveni des de 2001 entre
l’Ajuntament de Benidorm i l’empresa
Aqualandia ni per al manteniment i
conservació de les papereres ni per a la
publicitat que s’hi col·loca. A més, tampoc
queda clar quin és el número de papereres
existent a la ciutat. “És incomprensible que
durant anys i anys els diferents governs locals
no hagen regulat esta situació, a pesar que la
pròpia empresa ho ha demanat en diverses
ocasions per escrit al propi Ajuntament”, ha
subratllat.



Compromís demana que es
cobrisca la baixa de la
‘Brigada Marró’
El regidor de Compromís i portaveu del grup
municipal de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, ha sol·licitat mitjançant un escrit
adreçat a Seguretat Ciutadana que es destine
una persona a cobrir la baixa de l’agent
dedicat a controlar que s’arrepleguen els
excrements d’animals en la via pública,
denominada ‘Brigada Marró’, ja que
actualment no es pot oferir este servei en
condicions.

Compromís pide que se
cubra la baja de la 'Brigada
Marrón'
El concejal de Compromís y portavoz del
grupo municipal de Compromís Los Verdes,
Josep Bigorra, ha solicitado mediante un
escrito dirigido a Seguridad Ciudadana que se
destine una persona a cubrir la baja del
agente dedicado a controlar que se recojan
los excrementos de animales en la vía
pública, denominada 'Brigada Marrón', ya que
actualmente no se puede ofrecer este servicio
en condiciones.

Compromís Los Verdes
presenta alegaciones a la
Ordenanza de Medio
Ambiente
El grupo municipal ha presentado diferentes
alegaciones al libro primero de la Ordenanza
de Medio Ambiente, referido a la protección
de las zonas verdes, tal como se acordó en
una reunión celebrada el pasado 18 de
febrero con el objetivo de comenzar la revisión
de la ordenanza municipal. Principalmente
van encaminadas a pedir más implicación de
los poderes públicos municipales en la
conservación medioambiental.

Compromís Los Verdes
presenta al·legacions a
l’Ordenança de Medi
Ambient
El grup municipal ha presentat diferents
al·legacions al llibre primer de l’Ordenança de
Medi Ambient, referit a la protecció de les
zones verdes, tal com es va acordar en una
reunió celebrada el passat 18 de febrer amb
l’objectiu de començar la revisió de
l’ordenança municipal. Principalment van
encaminades a demanar més implicació dels
poders públics municipals en la conservació
mediambiental.

Bigorra: “El PP ha vetat el
debat de 14 esmenes
nostres als pressupostos”
Cap de les catorze esmenes referides a tindre
una major transparència i fiscalització, entre
d’altres a saber exactament on van els
pressupostos participatius, a incloure la
reivindicació del municipi turístic, a què es
complisca la llei sobre l’ús de llengües, o a
què es justifiquen els complements de
productivitat com obliga la llei, han sigut
debatudes en el ple de pressupostos de

Bigorra: “El PP ha vetado el
debate de 14 enmiendas
nuestras a los
presupuestos”
Ninguna de las catorce enmiendas referidas a
tener una mayor transparencia y fiscalización,
entre otras a saber exactamente dónde van
los presupuestos participativos, a incluir la
reivindicación del municipio turístico, a que se
cumpla la ley sobre el uso de lenguas, o a que
se justifiquen los complementos de



Benidorm perquè el govern local no ha volgut
que es debateren al·legant que només es pot
parlar sobre esmenes referents a la despesa.

productividad como obliga la ley, han sido
debatidas en el pleno de presupuestos de
Benidorm porque el gobierno local no ha
querido que se debatieron alegando que sólo
se puede hablar sobre enmiendas referentes
al gasto.

Compromís sol·licita
col·laboració entre
Benidorm i la Junta del parc
de Serra Gelada
El regidor de Compromís i portaveu del grup
municipal Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra ha demanat, mitjançant un escrit
adreçat a la regidoria de Medi Ambient, que
l’Ajuntament sol·licite una reunió el més
prompte possible amb el recent nomenat
president de la Junta Rectora del Parc de
Serra Gelada, Joan Piera, per parlar sobre un
millor condicionament de la zona protegida
ubicada al terme de Benidorm.

Compromís solicita
colaboración entre
Benidorm y la Junta del
parque de Sierra Helada
El concejal de Compromís y portavoz del
grupo municipal Compromís Los Verdes,
Josep Bigorra ha pedido, mediante un escrito
dirigido a la concejalía de Medio Ambiente,
que el Ayuntamiento solicite una reunión lo
antes posible con el recién nombrado
presidente de la Junta Rectora del parque de
Sierra Helada, Joan Piera, para hablar sobre
un mejor acondicionamiento de la zona
protegida ubicada en el término de Benidorm.

Febrer / Febrero

El Pleno aprueba la creación
de un catálogo de bienes
culturales
El Pleno ordinario de febrero ha aprobado la
creación de un catálogo de bienes culturales,
a propuesta del concejal de Compromís y
portavoz del grupo municipal Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra. La propuesta dará
solución a una carencia legislativa y servirá
para salvaguardar el patrimonio cultural de la
ciudad. Asimismo, también se han aprobado
dos mociones más del grupo municipal: la
declaración contra la corrupción y la moción
contra el bullying.

El Ple aprova la creació d’un
catàleg de béns culturals
El Ple ordinari de febrer ha aprovat la creació
d’un catàleg de béns culturals, a proposta del
regidor de Compromís i portaveu del grup
municipal Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra. La proposta donarà solució a una
mancança legislativa i servirà per
salvaguardar el patrimoni cultural de la ciutat.
Així mateix, també s’han aprovat dos mocions
més del grup municipal: la declaració contra la
corrupció i la moció contra el bullying.



Bigorra denuncia la
infrautilització dels espais
culturals de Benidorm
El Museu Boca del Calvari només ha acollit
cinc exposicions en el seu any de vida. L’Hort
de Colon, solament quatre des de la seua
inauguració. En canvi, l’Espai d’Art ubicat a
l’entrada de l’Ajuntament i que únicament obri
de matins ha realitzat quasi una vintena de
mostres en 2014 i 2015. “Tenim locals
museístics al bell mig de la ciutat que estan
sent infrautilitzats i que no compten amb una
programació clara”, ha assenyalat el regidor
de Compromís i portaveu del grup municipal
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra.

Bigorra denuncia la
infrautilización de los
espacios culturales de
Benidorm
El Museo Boca del Calvari sólo ha acogido
cinco exposiciones en su año de vida. El Hort
de Colon, solo cuatro desde su inauguración.
En cambio, el Espai d’Art ubicado en la
entrada del Ayuntamiento y que únicamente
abre de mañanas ha realizado casi una
veintena de muestras en 2014 y 2015.
"Tenemos locales museísticos en el centro de
la ciudad que están siendo infrautilizados y
que no cuentan con una programación clara",
ha señalado el concejal de Compromís y
portavoz del grupo municipal Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra.

Compromís reclama que se
ponga en marcha el Consejo
de la Infancia y la
Adolescencia
El pleno de diciembre de 2014 aprobó la
creación del Consejo Municipal de la Infancia
y la Adolescencia pero nada se ha hecho para
ponerlo en marcha. Es por ello que el concejal
de Compromís en el Ayuntamiento de
Benidorm y portavoz del grupo municipal
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
presentado una enmienda al proyecto de
presupuestos para que se dote
económicamente con una cuantía mínima
este Consejo. Por otra parte, entre las
enmiendas también se solicita la creación de
un parque de jóvenes.

Compromís reclama que es
pose en marxa el Consell de
la Infància i l’Adolescència
El ple de desembre de 2014 va aprovar la
creació del Consell Municipal de la Infància i
l’Adolescència però res s’ha fet per posar-lo
en marxa. És per això que el regidor de
Compromís a l’Ajuntament de Benidorm i
portaveu del grup municipal Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, ha presentat una
esmena al projecte de pressupostos perquè
es dote econòmicament amb una quantia
mínima este Consell. Per altra part, entre les
esmenes també se sol·licita la creació d’un
parc de joves.



Bigorra: “El PP presenta ara
una moció sobre l’AP7 que
vam registrar fa dos anys”
El pròxim dilluns passa per comissió
informativa una moció del Partit Popular on
demana la gratuïtat de l’autopista AP7 en
finalitzar la concessió i que es liberalitze
immediatament en els terrenys que afecten a
zones de gran trànsit, com per exemple la
nostra comarca. El portaveu de Compromís
Los Verdes, Josep Bigorra, ha assenyalat que
esta proposta ja va ser registrada per
Compromís per Benidorm en juliol de 2014 i
ha criticat la disparitat d’opinions del PP en
diferents èpoques.

Bigorra: "El PP presenta una
moción sobre la AP7 que
registramos hace dos años"
El próximo lunes pasa por comisión
informativa una moción del PP que pide la
gratuidad de la autopista AP7 al finalizar la
concesión y que se liberalice inmediatamente
en los terrenos que afectan a zonas de gran
tránsito, como por ejemplo nuestra comarca.
El portavoz de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, señaló que esta propuesta ya fue
registrada por Compromís per Benidorm en
julio de 2014 y ha criticado la disparidad de
opiniones del PP en diferentes épocas.

Bigorra se reúne con
Conselleria para hablar
sobre el Doble Amor
El portavoz de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, se ha reunido en Valencia con el
Director General de Diversidad Funcional,
Antonio Raya, para pedir que la Conselleria
de Igualdad y Políticas Inclusivas explore la
mejor fórmula para implicarse directamente en
la gestión y mantenimiento del Centro Doble
Amor, para garantizar la continuidad de la
labor social que realizan con los
discapacitados intelectuales de la comarca.

Bigorra es reunix amb
Conselleria per parlar sobre
el Doble Amor
El portaveu de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, s’ha reunit a València amb el Director
General de Diversitat Funcional, Antonio
Raya, per demanar que la Conselleria
d’Igualtat i Polítiques Inclusives explore la
millor fórmula per implicar-se directament en
la gestió i manteniment del Centre Doble
Amor, per garantir la continuïtat de la tasca
social que realitzen amb els discapacitats
intel·lectuals de la comarca.



Compromís comprova la
neteja de residus al voltant
de Serra Gelada
El passat mes d’agost diferents membres de
Compromís Los Verdes van realitzar una ruta
de denúncia de la brutícia acumulada pels
voltants del parc natural Serrada Gelada, en el
terme de Benidorm. En aquell moment, es va
posar de manifest l’existència de deixalles
que, a més de crear un impacte paisatgístic
als caminants i visitants, podia suposar un
impacte mediambiental i ecològic de la zona.
A finals de desembre, l’Ajuntament de
Benidorm va procedir a la seua neteja i
dissabte passat el portaveu del grup
municipal, Josep Bigorra, amb els secretaris
de Compromís per Benidorm d’Organització,
José Daniel Ibáñez, i de Joves, Pep Pérez
Soriano, van comprovar les tasques
realitzades in situ.

Compromís comprueba la
limpieza de residuos
alrededor de Sierra Helada
El pasado mes de agosto diferentes miembros
de Compromís Los Verdes realizaron una ruta
de denuncia de la suciedad acumulada en los
alrededores del parque natural Serrada
Helada, en el término de Benidorm. En ese
momento, se puso de manifiesto la existencia
de desechos que, además de crear un
impacto paisajístico a los caminantes y
visitantes, podía suponer un impacto
medioambiental y ecológico de la zona. A
finales de diciembre, el Ayuntamiento de
Benidorm procedió a su limpieza y el pasado
sábado el portavoz del grupo municipal, Josep
Bigorra, con los secretarios de Compromís per
Benidorm de Organización, José Daniel
Ibáñez, y de Jóvenes, Pep Pérez Soriano ,
comprobaron los trabajos realizados in situ.



Bigorra: "Con los
sobrecostes de Ciegsa se
podrían haber terminado
cuatro veces las obras
pendientes del IES Pere
Maria"
Según el Informe de Intervención de la
Generalitat, los sobrecostes entre la
adjudicación de las obras educativas de
Benidorm encargados a CIEGSA y el coste
real de la obra ascienden a casi tres millones
de euros, como ha explicado en rueda de
prensa el portavoz del grupo municipal de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra. Es
decir, un 10,61% más de lo presupuestado.
Esta información se pone en conocimiento de
la ciudadanía sólo un día después de que las
Cortes hayan acordado crear una comisión de
investigación sobre los más de 1.000 millones
de sobrecostes en que ha incurrido la
empresa de construcción de manera irregular.

Bigorra: “Amb els
sobrecostos de CIEGSA es
podria haver acabat quatre
vegades les obres pendents
de l’IES Pere Maria”
Segons l’Informe d’Intervenció de la
Generalitat, els sobrecostos entre l’adjudicació
de les obres educatives de Benidorm
encarregats a CIEGSA i el cost real de l’obra
ascendixen a quasi tres milions d’euros, com
ha explicat en roda de premsa el portaveu del
grup municipal de Compromís Los Verdes,
Josep Bigorra. És a dir, un 10,61% més del
pressupostat. Esta informació es posa en
coneixement de la ciutadania només un dia
després que les Corts hagen acordat crear
una comissió d’investigació sobre els més de
1.000 milions de sobrecostos en què ha
incorregut l’empresa de construcció de
manera irregular.

Bigorra demana
explicacions i
responsabilitats sobre les
suposades activitats
il·legals de funcionaris
El portaveu del grup municipal de Compromís
Los Verdes, Josep Bigorra, ha registrat una
sol·licitud dirigida a Alcaldia perquè es

Bigorra pide explicaciones y
responsabilidades sobre las
supuestas actividades
ilegales de funcionarios
El portavoz del grupo municipal de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
registrado una solicitud dirigida a Alcaldía
para que se convoque cuanto antes la Junta
de Portavoces o, en su caso, se dé cuenta en



convoque el més prompte possible la Junta de
Portaveus o, en el seu cas, es done compte
en la pròxima comissió de Règim Interior, per
donar totes les explicacions sobre les
suposades activitats il·legals comeses pels
funcionaris de l’Ajuntament de Benidorm i que
s’assumisquen les responsabilitats se’n
deriven.

la próxima comisión de Régimen Interior ,
para dar todas las explicaciones sobre las
supuestas actividades ilegales cometidas por
los funcionarios del Ayuntamiento de
Benidorm y que se asuman las
responsabilidades se derivan.

Compromís presenta una
moción para prevenir el
bullying

El bullying o acoso escolar tiene graves
consecuencias para la salud física y psíquica
de las víctimas y necesita de la máxima
implicación social, educativa y también
institucional. Es por ello que el grupo
municipal plantea para el próximo pleno
ordinario una moción para prevenir e
intervenir contra esta práctica desde el
Ayuntamiento de Benidorm, con la
colaboración de centros educativos, familias,
alumnos y APAs.

Compromís presenta una
moció per a prevenir el
bullying

El bullying o assetjament escolar té greus
conseqüències per a la salut física i psíquica
de las víctimes i necessita de la màxima
implicació social, educativa i també
institucional. És per això que el grup municipal
plateja per al pròxim ple ordinari una moció
per prevenir i intervenir contra esta pràctica
des de l’Ajuntament de Benidorm, amb la
col·laboració de centres educatius, famílies,
alumnes i APA’s.

Compromís vol que
Benidorm manifeste el seu
rebuig a la corrupció
El portaveu del grup municipal, Josep Bigorra,
ha anunciat que presentarà una moció perquè
el ple de Benidorm es posicione clarament
contra la corrupció generalitzada de la
Comunitat Valenciana que afecta des de fa
temps al Partit Popular i que recentment ha
suposat la imputació de l’exalcalde de
Benidorm i actual diputat de les Corts
valencianes, Manuel Pérez Fenoll.

Compromís quiere que
Benidorm manifieste su
rechazo a la corrupción
El portavoz del grupo municipal, Josep
Bigorra, ha anunciado que presentará una
moción para que el pleno de Benidorm se
posicione claramente contra la corrupción
generalizada de la Comunitat Valenciana que
afecta desde hace tiempo al Partido Popular y
que recientemente ha supuesto la imputación
del exalcalde de Benidorm y actual diputado
de las Cortes valencianas, Manuel Pérez
Fenoll.



Bigorra critica el abandono
del mural de Pedro Delso
por parte del Ayuntamiento
de Benidorm
Durante 2009, las obras del Plan E en la plaza
España de Benidorm afectaron a la obra del
artista Pedro Delso que allí se ubicaba.
Concretamente, su monumento, valorado en
190.208,31 euros, conservó la escultura del
Quijote, pero desapareció el mural dedicado al
mundo de la almadraba. Años después, el
mural se localiza, abandonado y en muy mal
estado, en el cementerio nuevo.

Bigorra critica l’abandó del
mural de Pedro Delso per
part de l’Ajuntament de
Benidorm
Durant 2009, les obres del Plan E a la plaça
Espanya de Benidorm van afectar a l’obra de
l’artista Pedro Delso que allí s’ubicava.
Concretament, el seu monument, valorat en
190.208,31 euros, va conservar l’escultura del
Quixot, però va desaparèixer el mural dedicat
al món de l’almadrava. Anys després, el mural
es localitza, abandonat i en molt mal estat, al
cementeri nou.

Bigorra: “Benidorm no
complix la moció
antidesnonaments en la
seua totalitat”

Bigorra: "Benidorm no
cumple la moción
antidesahucios en su
totalidad"



“Ni existeix un registre d’habitatges privats
destinats al lloguer social ni les persones en
risc d’exclusió per perill a perdre la seua casa
tenen l’exempció de taxes i impostos, com així
figura en la moció antidesnonaments
aprovada en 2014”, ha assenyalat el portaveu
del grup municipal de Compromís Los Verdes,
Josep Bigorra. Almenys així es desprén de la
contestació realitzada per Benestar Social a
una pregunta que va realitzar fa uns mesos.
Per altra part, Bigorra ha recordat el
compromís de la Generalitat d’atendre a les
persones que patixen pobresa energètica.

"Ni existe un registro de viviendas privadas
destinadas al alquiler social ni las personas en
riesgo de exclusión por peligro a perder su
casa tienen la exención de tasas e impuestos,
como así figura en la moción antidesahucios
aprobada en 2014", ha señalado el portavoz
del grupo municipal de Compromís Los
Verdes, José Bigorra. Al menos así se
desprende de la contestación realizada por
Bienestar Social a una pregunta que realizó
hace unos meses. Por otra parte, Bigorra ha
recordado el compromiso de la Generalitat de
atender a las personas que sufren pobreza
energética.

Gener / Enero

Més transparència,
compliment del Pla d’Ajust i
més despesa social, eixos
de les esmenes als
pressupostos 2016
El portaveu del grup municipal, Josep Bigorra,
ha explicat els eixos principals de les
esmenes plantejades a la proposta de
pressupostos municipals per a 2016. Segons
Bigorra, les al·legacions de Compromís Los
Verdes suposarien una millor transparència i
millor gestió; el compliment del Pla d’Ajust, de
la comptabilitat pressupostària i de les
sentències, i més despesa i ingressos de
caràcter social, cultural, productiu i
participatiu. Tot això amb un estalvi per a les
arques municipals d’al voltant 1.700.000
euros.

Más transparencia,
cumplimiento del Plan de
Ajuste y más gasto social,
ejes de las enmiendas a los
presupuestos 2016
El portavoz del grupo municipal, Josep
Bigorra, explicó los ejes principales de las
enmiendas planteadas en la propuesta de
presupuestos municipales para 2016. Según
Bigorra, las alegaciones de Compromís Los
Verdes supondrían una mejor transparencia y
mejor gestión; el cumplimiento del Plan de
Ajuste, de la contabilidad presupuestaria y de
las sentencias, y más gasto e ingresos de
carácter social, cultural, productivo y
participativo. Todo ello con un ahorro para las
arcas municipales de alrededor 1.700.000
euros.



Bigorra demana vigilar la
seguretat i les condicions
laborals del Tren Turístic
El portaveu de Compromís-Los Verdes, Josep
Bigorra, ha explicat en roda de premsa alguns
incompliments del plec de condicions de la
concessió del Tren Turístic que, junt a la falta
d’informació sobre les inspeccions tècniques
del servei, podrien qüestionar la seua
seguretat. A més, també ha assenyalat que es
demanarà una inspecció de treball per
comprovar si es complix el conveni laboral, ja
que hi ha hagut algunes queixes dels
treballadors al respecte.

Bigorra pide vigilar la
seguridad y las condiciones
laborales del Tren Turístico
El portavoz de Compromís-Los Verdes, Josep
Bigorra, ha explicado en rueda de prensa
algunos incumplimientos del pliego de
condiciones de la concesión del Tren Turístico
que, junto a la falta de información sobre las
inspecciones técnicas del servicio, podrían
cuestionar su seguridad. Además, también ha
señalado que se pedirá una inspección de
trabajo para comprobar si se cumple el
convenio laboral, ya que ha habido algunas
quejas de los trabajadores al respecto.

Compromís Los Verdes
solicita que la obra de Jaime
I respete los pasos
proyectados
El portavoz del grupo municipal, Josep
Bigorra, pidió en comisión informativa de
urbanismo que la obra de Jaime I realice
todos los pasos de peatones que figuran en el
proyecto. Este ruego se hace a la vista de las
quejas de algunos comerciantes de la partes
baja de la avenida que han comprobado que
no se les ha pintado las líneas del paso y tras
comprobar el concejal la semana pasada que
los técnicos habían eliminado dos pasos en
esta zona de obras. Además, ha preguntado
por el carril bici de esta avenida y otras calles.

Compromís Los Verdes
sol·licita que l’obra de
Jaume I respecte els passos
projectats
El portaveu del grup municipal, Josep Bigorra,
ha demanat en comissió informativa
d’urbanisme que l’obra de Jaume I realitze
tots els passos de vianants que figuren al
projecte. Este prec es fa a la vista de les
queixes d’alguns comerciants de la parts
baixa de l’avinguda que han comprovat que
no se’ls ha pintat les línies del pas i després
de comprovar el regidor la setmana passada
que els tècnics havien eliminat dos passos en
esta zona d’obres. A més, ha preguntat pel
carril bici d’esta avinguda i altres carrers.



Bigorra reclama que el
‘Espai Obert’ se reanude en
todos los colegios de
Benidorm
El pasado lunes se reanudó el programa
'Espai Obert' en las escuelas Aitana, Vasco
Núñez de Balboa y els Tolls, después de
varios meses sin el servicio que supone este
programa. Compromís Los Verdes expresa
satisfacción por la recuperación del programa
'Espai Obert', pero este se distribuía por
barrios y en este sentido quedan centros
incluidos que no han recuperado el servicio.
Por ello, el portavoz del grupo municipal,
Josep Bigorra, ha presentado una moción
para el próximo pleno, que insta a que se
reinstaure en todos los colegios participantes.

Bigorra reclama que l’Espai
Obert es reprenga en tots
els col·legis de Benidorm
El passat dilluns es va reprendre el programa
'Espai Obert' a les escoles Aitana, Vasco
Núñez de Balboa i Els Tolls, després de
diversos mesos sense el servei que suposa
aquest programa. Compromís Los Verdes
expressa la satisfacció per la recuperació del
programa 'Espai Obert', però aquest es
distribuïa per barris i en aquest sentit queden
centres inclosos que no han recuperat el
servici. Per això, el portaveu del grup
municipal, Josep Bigorra, ha presentat una
moció per al pròxim ple, que insta a què es
reinstaure en tots els col·legis participants.

Bigorra denuncia falta de
transparència i un augment
de 30.000€ en la gestió de la
Cavalcada
El portaveu del grup municipal de Compromís
Los Verdes, Josep Bigorra, ha demanat
explicacions al govern local de Benidorm
sobre les despeses de la Cavalcada de Reis
d’enguany. A més de detectar un augment de
30.000 euros en l’import a justificar del
concepte ‘BeniNadal 2015/2016 i Cavalcada
de Reis’ respecte l’any passat, cap factura ha
sigut fiscalitzada prèviament pel departament

Bigorra denuncia falta de
transparencia y un aumento
de 30.000€ en la gestión de
la Cabalgata
El portavoz del grupo municipal de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
pedido explicaciones al gobierno local de
Benidorm sobre los gastos de la Cabalgata de
Reyes de este año. Además de detectar un
aumento de 30.000 euros en el importe a
justificar del concepto 'BeniNadal 2015/2016 y
Cabalgata de Reyes' respecto al año pasado,
ninguna factura ha sido fiscalizada



d’Intervenció i tampoc ha sigut notificada a la
comissió informativa d’Hisenda.

previamente por el departamento de
Intervención y tampoco ha sido notificada la
comisión informativa de Hacienda.

Bigorra: "Por fin se ha
adjudicado el bar de la
Torreta a personas que lo
necesitan"
El pasado mes de agosto el portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, pidió
que se adjudicara el bar cafetería del centro
social de la Torreta o que se concediera de
forma provisional, después de estar cerrado
meses sin servicio, y cuando existían
solicitantes con situaciones familiares y
sociales graves que querían hacerse cargo
del mismo. Finalmente, el Ayuntamiento de
Benidorm, mediante la Junta de Gobierno
local, ha resuelto el contrato a finales de
diciembre.

Bigorra: “Per fi s’ha
adjudicat el bar de la Torreta
a persones que ho
necessiten”
El passat mes d’agost el portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, va
demanar que s’adjudicara el bar cafeteria del
centre social de la Torreta o que es concedira
de forma provisional, després d’estar tancat
mesos sense servici, i quan existien
sol·licitants amb situacions familiars i socials
greus que volien fer-se’n càrrec. Finalment,
l’Ajuntament de Benidorm, mitjançant la Junta
de Govern local, ha resolt el contracte a finals
de desembre.
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